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گروه خبر// مدیرکل امورمالیاتی هرمزگان گفت :احکام مالیاتی مرتبط با قانون جهش تولید مسکن از 

سوی رئیس کل سازمان امور مالیاتی کشور ابلاغ شد.
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ شاکر رضا مریدی افزود:  رئیس کل سازمان امور مالیاتی کشور، احکام مالیاتی 
قانون جهش تولید مسکن را ابلاغ کرده است.مریدی اظهار داشت : در این ابلاغیه آمده است : احکام مالیاتی 
قانون جهش تولید مســکن مصوب1400/05/14 مجلس شورای اســلامی به شرح ذیل جهت اجرا ارسال 
می شــود . ماده ۳- صندوق ملی مســکن به منظور ایجاد هم افزایی، تقویت توان حمایتی و تخصیص بهینه 
 منابع مالی بخش مسکن، با کارکرد تجمیع و تخصیص منابع مالی موضوع این قانون، حداکثر تا سه ماه پس از 
لازم الاجراء شدن این قانون تشکیل می گردد . منابع این صندوق از محل منابع حاصل از واگذاری زمین های 
موضوع این قانون و منابع وصولی مربوط به اجاره ۹۹ ساله، مالیات های مرتبط با حوزه زمین، مسکن، مستغلات 
و ساختمان، منابع پیش بینی شده برای بخش مسکن در قوانین بودجه سنواتی، منابع حاصل از بازگشت اصل 
و فرع خطوط اعتباری مســکن مهر، اقساط برگشتی صندوق پس انداز مسکن یکم در هر سال، کمک های 

خیرین و ســایر منابعی که در اساسنامه صندوق پیش بینی می گردد، تأمین می شود و به مصارف صندوق از 
 جمله یارانه ســود تسهیلات، تخفیف در هزینه صدور و تمدید پروانه ساختمانی، گواهی پایان کار ساختمان، 
 هزینه های تأمین و انتقال، زیرســاخت و مشــارکت در ایجاد امکانات، خدمــات روبنایی و کاربری های 
غیر انتفاعی )آموزشــی، مذهبی، درمانی، فضای سبز، فرهنگی، ورزشی و تجهیزات شهری( در توسعه شهری 
 ایجادشده مطابق با الگوی مصوب شورای عالی مسکن برای طرح پروژه های مسکونی موضوع این قانون اختصاص 
می یابد. اموال و دارایی های این صندوق متعلق به دولت جمهوری اسلامی ایران است. صندوق در وزارت راه 
و شهرسازی مستقر است و در تهران و در هیچ یک از شهرها شعبه دیگری ندارد. ارکان صندوق شامل هیأت 

امناء و هیأت عامل است.
تبصره ۸ ماده ۳- در ســال 1400، مازاد بر مبالغ تعیین شده پایه های مالیاتی مرتبط با حوزه زمین، مسکن، 
مســتغلات و ساختمان در بودجه سال 1400 کل کشور و از ســال 1401 کلیه مبالغ دریافتی از این ماده به 

صندوق تعلق می گیرد.

مدیرکل امور مالیاتی هرمزگان خبر داد

ابلاغ احکام مالیاتی قانون جهش تولید مسکن
رئیس کل سازمان امور مالیاتی کشور، احکام مالیاتی قانون جهش تولید مسکن را ابلاغ کرده است

بعضی از مشکلات بوستان ها ریشه چندین ساله دارد 

ادامه از تیتر یک //
مــاده 4- بانکهــا و مؤسســات اعتباری 
غیربانکــی مکلفند حداقل بیســت درصد 
)%20( از تســهیلات پرداختی نظام بانکی 
در هر ســال را با نرخ سود مصوب شورای 
پــول و اعتبار به بخش مســکن اختصاص 
دهند، بــه صورتی که در ســال اول اجرای 
قانون از حداقل ســه میلیون و ششصد هزار 
ریال   )۳,۶00,000,000,000,000( میلیارد 
تسهیلات برای واحدهای موضوع این قانون 
کمتر نباشد و برای سال های آینده نیز حداقل 
منابع تســهیلاتی مذکور بــا افزایش درصد 
صدرالذکر مطابق با نرخ تورم سالانه افزایش 

یابد.
تبصره 1 مــاده 4- بانکهــای تخصصی به 
تشــخیص بانک مرکزی، به غیــر از بانک 
مســکن از شــمول احکام این ماده مستثنی 
هســتند.تبصره 2 ماده 4- تســهیلات فوق 
 بر اساس نیاز سالانه مســکن در طرح ها و 
برنامه های اعلام شده وزارت راه و شهرسازی 
پرداخت می شــود. در صورت ترکیب منابع 
بانــک عامل با منابع صندوق ملی مســکن، 

نرخ سود تسهیلات بر اساس نسبت مشارکت 
منابع صندوق ملی مسکن با بانک عامل و بر 
اساس نرخ سود مصوب شورای پول و اعتبار، 

محاسبه می گردد.
تبصره ۳ ماده 4- تسهیلات مربوط به ساخت 
واحدهای این قانون پس از دوره مشارکت به 
فروش اقساطی تبدیل و تعهدات آن به خریدار 
منتقل می شــود. مجموع دوران مشــارکت 
و فروش اقســاطی، بیست ســاله می باشد. 
در صورتی که افزایش طول دوره ســاخت 
ناشی از قصور و کوتاهی سازنده باشد، سود 
دوران مشــارکت مدت زمان افزایش یافته با 
تأیید وزارت راه و شهرسازی برعهده سازنده 

می باشد.
تبصره 4 ماده 4- بانکها و مؤسسات اعتباری 
در صورت پرداخت تســهیلات موضوع این 
ماده مجاز به انتشار اوراق رهنی موضوع ماده 
)14( قانون ســاماندهی و حمایت از تولید و 
عرضه مسکن در چهارچوب مقررات بانک 
مرکزی و ســازمان بــورس و اوراق بهادار 

هستند.
تبصره 5 ماده 4- ســازمان امــور مالیاتی 

کشــور موظف است در صورت عدم رعایت 
موضوع این ماده، در قالب بودجه ســنواتی، 
مالیاتی برابر بیســت درصــد )%20( تعهد 
انجام نشده را از بانکها و مؤسسات اعتباری 
مســتنکف، اخذ و به خزانه داری کل کشور 
واریز نماید. ایــن مبلغ صد درصد )100%( 
تخصیص یافته تلقی و به حساب صندوق ملی 
 مسکن واریز می شود.تبصره 1 ماده 5- انتقال 
زمین های بخــش دولتی و نهادهای عمومی 
غیر دولتی دستگاههای مشــمول ماده )2۹( 
قانون برنامه پنجساله ششم توسعه اقتصادی، 
اجتماعی و فرهنگی جمهوری اسلامی ایران 
مصــوب1۳۹5/12/14، انتقــال واحدهای 
مســکونی از صندوق به دارندگان واحدهای 
ســرمایه گذاری نهایی این صنــدوق ها و 
 اجاره املاک و مســتغلات توسط شرکتهای 

سرمایه گذاری از مالیات معاف است.
ماده 10- کلیه وزارتخانه ها، مؤسســات و 
دستگاههای دولتی و همچنین شرکتهایی که 
صد درصد )%100( ســرمایه و سهام آنها 
متعلق به دولت می باشــد، مکلفند نسبت به 
واگذاری و تحویل رایگان اراضی در اختیار 

خود که در چهارچــوب مکان یابی موضوع 
ماده )۶( قانون ساماندهی و حمایت از تولید 
و عرضه مســکن قرار می گیرند )به استثنای 
اراضی تبصره )2( ماده )۹( این قانون(، ظرف 
دو ماه از تاریخ لازم الاجراء شدن این قانون 
بنا به درخواست وزارت راه و شهرسازی اقدام 
نمایند. ادارات ثبت اسناد و املاک مکلفند پس 
از اعلام وزارتخانه یاد شــده ظرف یک ماه 
نسبت به تفکیک و ثبت انتقال ملک در دفتر 
املاک و صدور ســند مالکیت به نام دولت با 
نمایندگی وزارت راه و شهرسازی اقدام نمایند.
مــاده 1۷ - ســازمان امور مالیاتی کشــور 
مکلف اســت مالیات آماده سازی، محوطه 
سازی، زیربنایی و روبنایی و ساخت مسکن 
کلیه برنامه های حمایتی مسکن را معادل ده 
میلیون )10,000,000( ریال به ازای هر واحد 

مسکونی، محاسبه نماید.

مدیرکل امور مالیاتی هرمزگان خبر داد

ابلاغ احکام مالیاتی قانون جهش تولید مسکن

جزئیات تحلیل نهایی مطالعه واکسن »پاستوکووک« اعلام شد
اثربخشی ۹۵درصدی »پاستوکووک« 

در پیشگیری از کرونای شدید

گــروه خبر // طی نشســتی با حضور 
محسن  اســتان  خرما  انجمن  اعضای 
عسکری  به دلیل مشغله کاری از سمت 
خود اســتعفا و حسن قناعتیان سکان 
مدیریت انجمن خرما استان را در دست 

گرفت.
  بــه گــزارش خبرنگار دریا ؛  محســن 
عســکری رئیس اسبق این انجمن به علت 
مشغله کاری از سمت خود استعفا داد.بدین 

عنوان.رئیس، به  قناعتیان  حســن   ترتیب 
 ایرج شــریفی به عنوان.نایب رئیس اول، 
محسن عسکری به عنوان نایب رئیس دوم 
 انجمن خرما اســتان هرمــزگان را هدایت 

می کنند.
  یــادآور می شــود حســن قناعتیان از 
پیشکســوتان عرصه تجارت،صنعتگران و 
تولیدکنندگان و فرآوران خرما در اســتان 

است.

رئیس جدید انجمن خرما هرمزگان معرفی شد

صفحه 2 را بخوانید

  

گروه خبر // استاندار هرمزگان  اولویت 
نخست در استان را کاهش نرخ بیکاری 
در هرمزگان عنوان کرد و افزود: اجرای 
پروژه هــای مولد اقتصادی مهمترین 

راهکار در این زمینه است.
  به گــزارش خبرنگار دریــا ، مهندس 
مهدی دوســتی در نشســت با اعضای 
شــورای اســلامی اســتان هرمزگان و 
رؤسای شوراهای اسلامی شهرستان های 
 استان هرمزگان، با برشــمردن برخی از 
پروژه هــای مولد که مــی تواند باعث 
توســعه و پیوند اقتصادی مناطق شــود، 
عنوان کرد: می توانیــم از طریق احداث 
ارتباطی 1۷کیلومتری، رودان  یک مسیر 
را به عنوان یک منطقه فعال کشــاورزی 
به تیاب مینــاب به عنوان یــک پایگاه 
صادراتی متصل کنیم که بتوان اشــتغال و 
معیشت مردم هر دو منطقه را تامین کرد.
وی، با طرح این ســوال که اگر فرزندان 
ما بیکار باشــند و روی جاده آســفالته 
روســتایی قدم بزنند چه فایده ای دارد؟ 
افزود: انجــام پروژه های عمرانی به طور 
قطع وظیفه ما به عنوان بخش دولتی است 
 اما پیگیری برای واردات و تهیه نهاده های 
ارقــام پرمحصولــی مثل خرما بســیار 

پراهمیت تر از اجرای یک پروژه عمرانی 
است. استاندار هرمزگان، مهار 2۶0 میلیون 
مترمکعب آب در شرق استان با استفاده از 
ســدهای در حال ساخت را یک اولویت 
دیگر برشــمرد و گفت: با این میزان آب، 
حداقل 14هزار هکتار زمین کشاورزی را 
می توان زیر کشت برد که اعتباری نزدیک 
به چهار هــزار و 200 میلیارد تومان نیاز 
دارد و با این اعتبار می توان تمام راه های 
روستایی استان را آسفالت کرد اما میزان 
اثرگذاری این دو گزینه در اقتصاد استان به 
هیچ وجه قابل قیاس نیست. وی، اولویت 
نخســت در استان را کاهش نرخ بیکاری 
در هرمزگان عنــوان کرد و افزود: اجرای 
پروژه های مولد اقتصادی مهمترین راهکار 
در ایــن زمینه اســت. وی در خصوص 
اسلامی  شــورای  رؤسای  درخواســت 
شهرستان های استان برای برقراری خط 
کشاورزی،  پروازی صادرات محصولات 
 نیز بیــان کرد: طــی 45 روز گذشــته 
رایزنــی هــای متعددی بــا بخش های 
مختلف انجام شــده و اگــر محصولات 
کشاورزی با اســتفاده از ظرفیت ناوگان 
هوایی صادر شــود، کالای باکیفیت تری 
به دست مشتریان خارجی می رسد و به 

 نوعی بــازار محصولات ایرانی پررونق تر 
می شود. اســتاندار هرمزگان همچنین با 
اشاره به ســفر قریب الوقوع وزیر میراث 
فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی 
به منظور پایش ظرفیــت ها و کمک به 
تحقق برنامه های در دست تدوین حوزه 
گردشــگری هرمزگان، گفــت: ظرفیت 
گردشگری هرمزگان بی نظیر است. وی، 
هدف اصلی برای ارتقاء حوزه گردشگری 
در استان را ایجاد ابر اکوسیستم گردشگری 
با اســتفاده از ظرفیت شش منطقه شامل 
جزایــر قشــم، هرمز، هنــگام، لارک و 
جنگل های حرا در بندرخمیر و ســاحل 

بندرعباس عنوان کــرد و ادامه داد: چند 
بانک مختلف نیز برای بررسی این طرح 
اعلام آمادگی کــرده اند اما موضوع مهم 
این اســت کــه نقش اصلــی در اجرای 
این طرح باید به مردم واگذار شــود. این 
نشســت مصوباتی نیز داشت و بر اساس 
دستور استاندار هرمزگان مقرر شد مدیران 
دستگاه های اجرایی بر اساس تقویمی که 
از سوی اداره کل امور شهری و شوراهای 
اســتانداری ارائه می شــود، با رؤسای 
شوراهای اســلامی شهرستان ها دیدار و 
در هر نشســت، موضوعات تخصصی را 

پیگیری کنند.

استاندار هرمزگان :

کاهش نرخ بیکاری اولویت اصلی درهرمزگان  است 

فراخوان مناقصه عمومی یک مرحله ای اجاره  خودرو با راننده در واحدهای تابعه 
مدیریت درمان تامین اجتماعی استان هرمزگان سال 1400

مدیریت درمان تامین اجتماعی استان هرمزگان در نظر دارد مناقصه عمومی اجاره خودرو با راننده در واحدهای تابعه 
در سال1400 را به شماره مرجع )1400/5/1( و شماره مناقصه 2000005482000011 از طریق سامانه تدارکات 
الکترونیکی دولت برگزار نماید . کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اســناد مناقصه تا ارائه پیشــنهاد مناقصه 
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گروه خبر // فرمانده سپاه امام سجاد)ع( هرمزگان 
گفت: روحانیون بسیجی، مدافعان مرزهای عقیدتی 
و بصیرتی نظام اسلامی هستند و همواره یاور نظام 

بوده اند.
   ســردار اباذر سالاری در همایش اساتید، ائمه جمعه و 
جماعات و روحانیون بسیجی افزود: در هشت سال دفاع 
مقدس شاهد اوج عظمت، خودباوری و عزت بسیج بودیم 
و این ها مدیون راهنمایی ها و رشــادت های علماء و 
روحانیون به عنوان پرچمداران مرزهای عقیدتی است.وی 
گفت: امروز هم که در آستانه دهه پنجم انقلاب قرار داریم، 
ضروری اســت طلبه ها و اساتید بسیجی به مقوله های 
جدیدی که دشــمن متوجه ما کرده است توجه بیشتری 
کنند.فرمانده ســپاه امام سجاد)ع( هرمزگان افزود: امروز 
به برکت خون شــهداء و سکانداری رهبر معظم انقلاب، 
هیچ دغدغه ای در حوزه دفاعی و امنیتی نداریم و هیچ 

قدرتی جرات تعرض به این نظــام و انقلاب را ندارد و 
نخواهد داشت.مسئول دفتر نمایندگی ولی فقیه در سپاه 
امام ســجاد)ع( هرمزگان هم گفت: رهبر معظم انقلاب 
دفاع از اصول و آرمان های انقلاب اســلامی را وظیفه 
یک طلبه بســیجی و علماء و روحانیون می دانند و در 
راستای بیانیه گام دوم انقلاب باید در همه منبرها از این 
 آرمان ها دفاع شود.به گزارش خبرگزاری صدا وسیما ؛ 
حجت الاســلام موسی پولادی با بیان اینکه در گام دوم 
انقلاب وظیفه روحانیون بســیار مهم تر اســت؛ افزود: 
 امــروز در همه منبرهایی که برای امام حســین)ع( برپا 
می شود، دفاع از اصول و ارزش های انقلاب اسلامی نیز 

ضروری است.

فرمانده سپاه امام سجاد)ع( هرمزگان :

روحانیون بسیجی ، مدافعان مرزهای عقیدتی نظام هستند 
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سرپرست هیأت باستان شناسی عنوان کرد
کشف مدارکی از سکونت انسان اولیه در  هرمز

   گروه خبر // پروژه بررسی به منظور مستندنگاری محوطه پارینه سنگی 
میانی چنددرخت جزیره هرمز به شناســایی پراکندگــی قابل توجهی از 
دست ساخته های سنگی منجر شد.سپهر زارعی سرپرست هیأت باستان شناسی 
گفت: نتایج حاصل از بررســی اولیه محوطه چنددرخت به منظور ارزیابی 
ظرفیت این محوطه برای انجام برنامه های میدانی آینده، روشن کرد که پیشینه 
حضور انسان در این جزیره، نیازمند بازبینی است. با وجود دست ساخته های 
ســنگی شاخص و به ویژه حضور تکنیک لوالوا، می توان این مجموعه را به 
دوره پارینه سنگی میانی منتسب کرد.این باستان شناس افزود: این یافته های 
جدید، حضور گروه های شــکارگر-گردآورنده دوران پارینه سنگی در این 
جزیره را تأیید کرده و بیانگر اهمیت تنگه هرمز در باستان شناسی پارینه سنگی 
خلیج فارس و سواحل جنوبی ایران است.زارعی گفت: حفظ این محوطه و 
منظر زیست محیطی آن و انجام پژوهش های بیشتر در این بخش از سواحل 
شرقی جزیره هرمز یکی از اهداف پژوهشی-حفاظتی اداره کل میراث فرهنگی، 
گردشــگری و صنایع دستی استان هرمزگان اســت.او ابراز امیدواری کرد: 
پژوهش های آینده شامل بررسی فشرده، نمونه برداری سیستماتیک، کاوش 
لایه های برجا و مطالعات تکمیلی، دانش باستان شناسان را در مورد گسترش 
گروه های پارینه ســنگی و ارتباط خلیج فارس با جنوب ایران و شبه جزیره 
عربستان در دوره پلیستوسن را افزایش دهد.این باستان شناس افزود: محوطه 
چند درخت، نخســتین مدرک از استقرارهای دوره پارینه سنگی در جزیره 
هرمز و پس از محوطه بام قشــم، دومین مدرک از این گونه اســتقرارها در 
جزایر خلیج فارس است.مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
استان هرمزگان نیز با اشاره به شناسایی یک محوطه از دوره پارینه سنگی از 
سوی کارشناسان این اداره کل در سواحل شرقی جزیره هرمز تصریح کرد: 
در بررسی اولیه پراکندگی قابل توجهی از دست ساخته های سنگی بر روی 
یک پادگانه دریایی )تراس ساحلی( شناسایی شده که باتوجه به مشاهدات 
باستان شناسان از ویژگی های فن آوری و گونه شناختی آن ها و وجود تکنیک 
لوالوا قابل قابل انتساب به دوره پارینه سنگی میانی است.بناوند افزود: دوره ای 
که هم زمان با حضور انسان نئاندرتال و احتمالاً انسان هوشمند باستانی در 
ایران اســت و در حدود 200 هزار ســال پیش آغاز و در حدود 40 هزار 
ســال پیش به پایان رسیده است.او با اشاره به بررسی های باستان شناختی 
پیشــین در جزیره هرمز که از دهه 1۳10 خورشیدی شروع شده و طی آن 
تنها آثار و بقایای سکونت های دوره اسلامی یافت شده است تصریح کرد: 
اما در خلال بازدید کارشناسان اداره کل میراث فرهنگی استان هرمزگان برای 
نخستین بار پراکندگی دست ساخته های سنگی بر روی پادگانه دریایی به نام 
»چنددرخت« شناســایی شد.به گزارش  مهر، بناوند با اشاره به اهمیت این 
کشف، برنامه ریزی و اجرای پروژه بررسی مقدماتی آغاز شده در این محوطه 
را با هدف بررسی زمینه طبیعی این محوطه و بقایای پارینه سنگی دانست و 
اظهارکرد: این پژوهش محدوده، به منظور ثبت پراکندگی دست ساخته های 
سنگی و مطالعه گونه شــناختی و فن آوری دست ســاخته ها و ارائه یک 

گاهنگاری نسبی انجام شد.

راه اندازی ۳ سایت جدید اینترنت نسل سوم در هرمزگان
  گروه خبر//  مدیر مخابرات منطقه هرمزگان از راه اندازی ۳ سایت 
جدید اینترنت نســل ســوم همراه اول در این استان خبرداد.  مهدی 
حیدری افزود: با هدف توســعه آنتن دهی و پوشش تلفن همراه و با 
همت و  پیگیری کارشناســان حوزه ارتباطات سیار مخابرات منطقه 
 G ۳ G . 2 هرمزگان، سه سایت جدید همراه اول با قابلیت تکنولوژی
در منطقه بیمارستان دریائی ارتش هدیش، میر محنا شهرستان کیش و  
روستای چاه ماخور بندر خمیر نصب و به بهره برداری رسید.به گزارش 
ایسنا ؛ مدیر مخابرات منطقه هرمزگان در پایان خاطرنشان کرد: با نصب 
و راه اندازی ســایت های فوق ، علاوه بر توسعه پوشش تلفن همراه 

جاده ای ، پوشش اینترنت همراه نیز توسعه یافته است.
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خبری
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سرمقاله

   در حالــی کلاس های درس در حال بازگشــایی اســت که 
 خانــواده های محــروم دغدغه تامیــن لباس و کفــش فرزندان 
دانش آموزشان برای رفتن مدرسه را دارند و گویا برخی از مدارس 
هم از والدین خواسته اند لباس فرم مدرسه را تامین کنند که تا پیش 
از این وزارت آموزش و پــرورش اعلام کرده بود اگر کلاس های 
درس بصورت حضوری برگزار شــود، نیازی به لباس فرم نیست و 
در حال حاضر برخی از مدارس به این موضوع توجهی ندارند واز 
والدین خواسته اند لباس فرم را برای فرزندان دانش آموزشان تامین 
کنند. از آن طرف متاسفانه خانواده های زیادی هستند که حتی برای 
معیشــت فرزندان درمانده اند وتوان پهن کردن سفره در سه وعده 
غذایی را هم ندارند وبرای درمان بیماری اعضای خانواده با مشکل 
مواجهند، با این شرایط چطور می توان انتظار داشت که آنها بتوانند 
برای فرزندان شان لباس و کفش و... تهیه کنند. در اینجا بایستی به 
چند نکته توجه داشت. اول اینکه اگر قرار است کلاس ها حضوری 
شود، بایستی نهادهای حمایتی، انقلابی، خیرین، صنایع ودر راستای 
 انجام مسئولیت های اجتماعی شان برای تامین لباس و کفش  و... 
دانش آموزان بی بضاعت در اســتانی مانند هرمزگان که در فقر و 
فلاکت و محرومیت صدرنشــین استان های کشــور است، وارد 
 گود شــوند و این نیازها را تامین کنند تا دغدغه ای به دغدغه این 
خانواده ها اضافه نشــود. از طرفی هم برای صبحانه و مواد غذایی 
دانش آموزان محروم اســتان بایستی چاره اندیشی شود تا از سوء 
تغذیه آنها جلوگیری شود.مطلب دوم اینکه با شرایط موجود که از 
برخی از اســتان ها خبر می رسد بازگشایی مدارس باعث ابتلای 
دانش آموزان و فرهنگیان به کرونا شده و چند روز قبل هم معلمی 
در یکی از اســتان ها بدلیل کرونا جانش را ازدســت داد، بایستی 
در این حوزه تصمیمات مناســبی را اتخاذ کرد تا ســلامتی دانش 
آموزان وفرهنگیان به خطر نیفتــد و بعد هم دوباره مدارس تعطیل 
شوند وفقط خرج اضافه خرید لباس فرم و... بر خانواده ها تحمیل 
شود و همچنین افزایش شــیوع کرونا را شاهد باشیم. در مدارس 
هرمزگان که همواره در بخش بهداشتی و مایع دستشویی و... مشکل 
داشتیم، حال با این شرایط چطور می توان این مشکل بطور کامل 
برطرف شود؟مطلب سوم اینکه بیشتر کلاس های درس در محلات 
 و مناطق مختلف بخصوص شــهری استان شلوغ است که چطور 
می خواهند فاصله یک و نیم متری در کلاس ها رعایت شود وهر 
روز چند نفر می خواهند به مدرســه بروند وآیا معلم قادر خواهد 
بــود همزمان به دانش آموزا در کلاس و خانه درس آموزش دهد؟ 
مطلب چهارم هم اینکه سرویس مدارس چگونه برنامه ریزی کنند 
تا دانش آموزان را ببرند وبیاورند و هزینه ها چطور محاسبه خواهد 
شد تا موجب ناراحتی ودرگیری والدین و رانندگان و شرکت های 
سرویس مدارس نشود؟ در پایان بایستی تصمیمات بگونه ای باشد 
که دانش آموزان و بخصوص خانواده های محروم و مستضعف با 
مشکل مواجه نشوند. بسیاری از این دانش آموزان هنوز نتوانسته اند 
از تبلت دانش آموزی برخوردار شوند و در تامین لباس و... هم نباید 

    علی زارعیبا مشکل مواجه شوند.

دغدغه لباس و کفش دانش آموزان محروم

گــروه خبر // اســتاندار هرمزگان بر 
در  مردم  معیشــت  به  توجه  ضرورت 
توسعه ســازه ها و تأسیسات دریایی، 

تاکید کرد.
   بــه گزارش خبرنــگار دریا ، مهندس 
مهدی دوستی در نشست کمیته ساماندهی 
و مدیریت سواحل اســتان هرمزگان، با 
بیان اینکه این استان ۳۹درصد طول نوار 
ساحلی کشــور یعنی بیشترین سهم این 
حوزه را در اختیاردارد، اظهار کرد: ۳۳2 
سازه و تاسیســات دریایی در هرمزگان 
وجــود دارد که ۸1درصــد آن متعلق به 

بخش دولتــی و 1۹درصــد مربوط به 
بخش خصوصی است. دوستی، با اشاره 
به کاربری هر یک از این سازه ها، افزود: 
2۸درصد این سازه ها دارای کاربری نفتی، 
1۸درصد تفریحــی، 15درصد صیادی، 
14درصد چند منظوره، 11درصد صنعتی، 
پنج درصد تجاری، یک درصد تاسیساتی 
و مابقــی کاربری های متفرقــه دارند. 
استاندار هرمزگان با اشاره به بررسی بند 
) د ( مصوبات چهل و چهارمین  نشست 
هیئت مقررات زدایی به منظور تسریع در 
صدور مجوزهای ســازه ها و تاسیسات 

 دریایی به عنــوان دومین دســتور کار
  این نشســت، گفــت: بــا راه اندازی

 اســکله های تخصصی و با مدل فعلی 
توسعه این اسلکه ها، شیوه سنتی مبادلات 
تجاری و معیشت بومیان به تدریج از بین 
می رود که باید این مدل های توســعه ای 
به گونه ای تعریف شود که معیشت ساکنان 

محلی با مشکل مواجه نشود.
    اســتاندار هرمزگان همچنین با اشاره 
به مصوبات این نشســت، گفت: تمامی 
دســتگاه های دولتی و بخش خصوصی 
 بــرای اخــذ مجوز بهــره بــرداری و 

ســازه های دریایی موجود مکلف شدند 
حداکثر تا دو ماه آینده مدارک مورد نیاز 
را ارائه کنند. وی عنوان کرد: دستگاه های 
پاسخ دهنده به اســتعلام های اداره کل 
بنــادر و دریانوردی، وفق مهلت مقرر در 
بند )د( مصوبات چهل و چهارمین نشست 
هیئت مقررات زدایی ابلاغی از سوی وزیر 
امور اقتصادی و دارایی، باید نظر خود را 
مستدل، شفاف و حداکثر در سقف زمان 
قید شــده اعلام کنند. استاندار هرمزگان 
همچنین گفت: تمامی مالکان سازه ها و 
تأسیسات دریایی به ویژه بنادر مسافری، 

گردشــگری و شــیلاتی موظف شدند 
حداکثر تا سه ماه آینده نسبت به رعایت 
ضوابط و موازین ایمنی تردد و دریانوردی 

اقدام کنند.

پشت پرده سیاست 

  
قالیباف: مشکل ما نبود پول نیست؛ ضعف مدیریت است 

رئیس مجلس شورای اسلامی در نشست صمیمی با جمعی از نویسندگان به مناسبت 
هفته کتاب و کتاب خوانی در مجلس حضور یافت. دکتر قالیباف در این دیدار صمیمانه 
که شامگاه دوشنبه  بیش از چهار ساعت و تا پاسی از شب به طول انجامید، با بیان این 
که قدرت ما باورهای مردم است که اگر دل به جمهوری اسلامی ندهند، هرچه موشک 
داشته باشیم فایده ای ندارد، این پرسش را بیان کرد که »چرا به این شرایط رسیده ایم؟« 
و در پاسخ اظهار کرد: تصور می کنم به این دلیل است که همه کارهایی را که مبتنی بر 
سنت های الهی بود، کنار گذاشتیم. تا دوران دفاع مقدس مسیر را به درستی آمدیم اما 
بعد از آن در حوزه نظامی نیز هنوز می گوییم سه برابر دشمن باید آفند داشته باشیم اما 
مگر زمان حصر آبادان که بنی صدر را که نه خودش را و نه مردم را باور داشت، حذف 
کردیم چه تحولی در حوزه نظامی رخ داد که حصر آبادان شکست، طریق القدس را 
انجام دادیم و بعد از آن خرمشهر آزاد شد؟ به گزارش خانه ملت، وی با تاکید بر این که 
در آن برهه تغییر نگاه و اتکا به سنت های الهی و مردم باعث تحول در جبهه شد، گفت: 
همه این اتفاقات پشت سر هم انجام شد بنابراین امروز باید این فرهنگ را که به پیروزی 
منجر می شد حتی در سپاه تدریس کنیم. رئیس نهاد قانون گذاری کشورمان تاکید کرد: 
مردم تکیه گاه کشور هستند درحالی که ما آن ها را با دسته بندی های مختلف جدا 
کرده ایم. وی ادامه داد: زمانی که از انقلابی گری حرف می زنیم اگر در متن آن عدل و 
عقل نباشد و انسان ها حرمت نداشته باشند و اگر ما به عنوان مدیری سیاسی، حرف و 
دعواهای سیاسی و باورهای مختلف مردم را نپذیریم و نگاه عدل و عقل بر تصمیمات 
ما نباشد و جامعه آن را نبیند، در موضوعات ملی که بر سرنوشت همه ما تأثیر دارد به 
سمت بی هویتی می رود و فرهنگ برای آن بی ارزش می شود.رئیس مجلس یازدهم 
در ادامه با بیان این که امروز در اقتصاد در هر 24 ساعت، 5,5 میلیون بشکه نفت در 
کشور مصرف می کنیم، اظهار کرد: کدام کشور دنیا نسبت به جمعیت خود این میزان 
انرژی مصرف می کند؟ نمی توان به آن اسراف هم گفت چرا که اسراف تنها دو تا سه 
برابر است اما ما چه میزان اضافه مصرف می کنیم! با احتساب قیمت هر بشکه نفت، 
حدود سالی 1۶0 میلیارد دلار هزینه مصرف انرژی در کشور است. وی ادامه داد: اگر 
فقط به فرهنگ مصرف که اسراف را در اسلام حرام دانسته، توجه کنیم مشکلات حل 
می شــود چرا که فرهنگ معنا و شاخصه دارد از این رو بدون شک می توانیم نصف 
این میزان مصرف را صرفه جویی کنیم. برای داشتن یک اقتصاد باثبات صرفا از طریق 
این یک قلم با ۷0 میلیارد دلار می توان ثبات پیدا کرد. قالیباف در ادامه با تأکید بر این 
که باید این فرهنگ را داشته باشیم که برای مردم احترام قائل شویم و آن ها را عزیز 
بشماریم، بیان کرد: مشکل ما پول و امکانات نیست؛ ضعف مدیریت یک مشکل مهم 
است. رئیس قوه مقننه   تصریح کرد: در زمانی که فرمانده ناجا بودم، گفتم آلودگی و 
ترافیک تهران قابل حل است که به من گفتند همه طرح هایت را کنار بگذار، در یکی از 
بخش ها به بستن کمربند ایمنی تأکید کرده ای اگر توانستی این موضوع را در فرصت 
شش ماهه اجرا کنی ما بقیه را می پذیریم و کمک می کنیم تا حل شود. من گفتم شش 
ماه وقت نمی خواهم شما دو ماه وقت بدهید و دستگاه نظارتی بگذارید تا ببینید اگر 
بالای ۷0 درصد مردم کمربند بستند قبول کنید که دیگر کارها را نیز انجام دهیم. وی 
ادامه داد: در آن برهه بیش از ۸0 درصد مردم ایران ظرف   45 روز با کار فرهنگی نظیر 

تولید فیلم، شعر، پلیس کودک، لباس و غیره این اقدام را جدی گرفتند.

انگیزه های چرخش ابوظبی به سمت تنش زدایی 
شیخ نشین امارات از تصمیم خود برای بهبود روابط با ایران خبر داده است. چرا ابوظبی 
به دنبال کاهش تنش با تهران است؟  در شرایطی که پس از یک دوره توفانی رقابت های 
منطقه ای میان قدرت های غرب آســیا و شمال آفریقا، امواج خروشان مناقشه مدتی 
است که جای خود را به ساحل آرام تنش زدایی و روی آوردن به دیپلماسی داده اند، در 
اقدامی متناسب با این فضا شیخ نشین امارات متحده از تصمیم خود برای تنش زدایی 
و بهبود روابط با جمهوری اسلامی ایران خبر داده است. در این رابطه ابتدا  انور قرقاش 
وزیر مشــاور امارات در امور خارجی گفت: این کشور در حال انجام اقداماتی است 
 تا به عنوان سیاســتی در راستای دیپلماسی و دور از هرگونه تقابل، در روابط با ایران 
تنش زدایی کند. به دنبال این موضع گیری مقام اماراتی، خبرگزاری رویترز نیز از سفر 
یک مقام امنیتی بلندپایه به تهران برای پیشــبرد این موضوع و احتمالاً شنیدن مواضع 
طرف ایرانی و زمینه ســازی های لازم برای انجام مذاکرات آینده پرده برداشت که در 
ادامه رسانه ها سمت این مقام اماراتی را مشاور امنیت ملی ابوظبی اعلام کردند. از سوی 
دیگر، منابع رســمی امارات به تازگی از گفت و گوی تلفنی »حسین امیر عبداللهیان« 
وزیر امور خارجه جمهوری اسلامی ایران با »عبدا... بن زاید آل نهیان«  همتای اماراتی 
او خبر دادند. الوقت نوشــت: با آغاز روند خروج نظامی آمریکا از منطقه که اکنون با 
بهانه تمرکز بیشتر بر منطقه شرق آسیا و چین، شکست راهبرد نظامی واشنگتن در برابر 
محور مقاومت توجیه می شود، معمای امنیتی در خلیج فارس به احساس ضعف اعضای 
شورای همکاری در برابر قدرت منطقه ای ایران دامن زده است. اگرچه نقش اختلافات 
سیاسی و ژئوپلیتیکی و بعضاً مرزی در این احساس تهدید غیرقابل انکار است اما عامل 
مهم تر، نبود ســازوکارهای امنیتی مشترک همانند پیمان امنیت جمعی )که ایران بارها 
خواستار آن شده است( همراه با نبود استقلال عمل در سیاست خارجی و دنباله روی های 
شیخ نشینانی چون امارات از سیاست های مخرب و تفرقه آمیز آمریکاست. در چنین 
شرایطی گرایش به عادی سازی روابط با رژیم صهیونیستی بر مبنای ایجاد حفاظ امنیتی 
تحت راهبرد همیشــگی ایالات متحده برای ایجاد ائتلاف منطقه ای علیه ایران، عامل 
دیگری برای تمایل ابوظبی به تنش زدایی با تهران بوده است. از بعدی دیگر مسئله جنگ 
یمن و به بن بست رسیدن تجاوز شش ساله به این کشور موضوعی است که اماراتی ها 
را برآن داشته تا در فرایند تنش زدایی، از سعودی ها عقب نمانند. اگرچه اهداف امارات و 
عربستان در جنگ یمن به شدت در حال فاصله گرفتن از هم هستند و ابوظبی با اعلام 
خروج مستقیم از جنگ بخش مهمی از بار پیشبرد برنامه هایش را به نیروهای نیابتی در 
جنوب یمن )تشکیلات شورای انتقالی جنوب( واگذار کرده است اما نگرانی از چالش های 
امنیتی و آینده مناسبات صنعا با تشکیلات شورای انتقالی موضوعاتی است که امارات 
خواستار گفت وگو با تهران درباره آن هاست. امارات البته این روند تنش زدایی با برخی 
رقبای قبلی خود را فقط معطوف به ایران نکرده و به تازگی بعد از 10 سال بن زاید به 
آنکارا سفر کرده  و یک توافق ترانزیت کالاهای ترکیه از مسیر ایران را به امضا رسانده 
است.اگرچه تمایل به تنش زدایی می تواند گامی مهم در کاهش اختلافات میان دو کشور 
بردارد اما به طور حتم پیشبرد تنش زدایی نیازمند حداقلی از بسترسازی است. بی تردید 
تمایل به حفظ و گسترش همکاری های اقتصادی از مهم ترین اولویت های دو کشور برای 
روی آوردن به دیپلماســی به منظور کاهش اختلافات است. نباید از یاد برد که به رغم 
اختلافات سیاسی بر سر موضوعات منطقه ای که کم نیز نیستند، تهران و ابوظبی همچنان 

دو شریک مهم تجاری برای یکدیگر محسوب می شوند.  

تازه های مطبوعات
ایران- این روزنامه در یادداشتی با اشاره به خروج نخبگان از کشور نوشت: نخبگانی 
که قبلًا از سهم مناسبی در کشور برخوردار شده اند، مانند پزشکان متخصص معتبر، 
در صورتی که تمایل جدی برای مهاجرت دارند، باید مالیات سنگینی بابت استفاده از 

امکانات کشور طی سال های رشد و اعتباریابی خود پرداخت کنند.
کیهان - حســین شریعتمداری مدیر مسئول این روزنامه نوشت: در حالی که بیش 
از ســه ماه از شروع کار دولت انقلابی و مردمی جناب رئیسی می گذرد، کار بررسی 
صلاحیت برخی از مدیرانی کــه در دولت قبل به بدنه قوه اجراییه تزریق )بخوانید 
تحمیل( شده اند و از شایستگی لازم برای حضور در مسئولیت های حساس برخوردار 
نیســتند، صورت نگرفته است. بدیهی است که دولت از مدیران و مسئولان شایسته 
فراوانی برخوردار اســت و تعداد نالایق ها  اندک و کم شمارند ولی همین تعداد  اندک 
با اقدامات پلشت خود، از یک سو برای ملت و دولت مشکل می آفرینند و از سوی 
دیگر به موقعیت و شخصیت مدیران لایق فراوانی که ساختار اصلی دولت را تشکیل 

داده اند، لطمه می زنند.
آرمان ملی - این روزنامه نوشت: آمارها نشان می دهد طی یک بازه زمانی 11 ساله، 
25 درصد نخبگان ایرانی از کشور مهاجرت کرده اند. بر اساس جدیدترین آمارهای 
رصدخانه مهاجرت ایران، ۳۷ درصد از دارندگان مدال در المپیادهای دانش آموزی در 
بازه زمانی سال های ۸0 تا ۹1 مهاجرت کرده اند. 25 درصد از مشمولان بنیاد نخبگان 
و 15 درصد از رتبه های زیر هزار کنکور سراسری هم مقیم کشورهای دیگر هستند.

همشهری - این روزنامه در گزارشی با عنوان »انتخاب استانداران در گام های پایانی« 
نوشت: انتصاب مدیران ارشد اجرایی استان ها با معارفه و آغاز کار حدود ۹0 درصد 
استانداران کشــور زودتر از آن چه تصور می شــد، به مراحل پایانی خود نزدیک 
می شود. عدد این تغییرات در هفته جاری در مجموع به 2۷ استاندار رسید و تا تکمیل 
فهرست مدیران ارشد اجرایی دولت سیدابراهیم رئیسی انتصاب چهار استاندار خراسان 

شمالی، خراسان جنوبی، کرمان و کرمانشاه باقی مانده است.
شرق - این روزنامه نوشت: دولت و مجلس هرچند اختلافاتی دارند، اما یکی از نقاط 
اشــتراک آن ها »محرمانه کردن« جلسات، مقررات و قراردادها به نفع خود است و 

این در حالی است که »شفافیت« شعار همیشگی پاستورنشینان و بهارستانی ها بود.
انعکاس

فردانیوز نوشت: بنیاد مکتب حاج قاسم در نامه ای به رئیس صداوسیما نامه اعطای 
هدیه زینب سلیمانی برای ازدواج لبنانی ها را جعلی و ناشیانه خوانده و در ادامه نوشته 
است: این بنیاد در واکنش به انتشار پست موهن درباره سردار سلیمانی توسط یکی 
از کارمندان صداوسیما هم از رئیس این سازمان خواست درباره او با رافت اسلامی 

تصمیم گیری شود.
جهان نیوز نوشــت: حسین مرعشی، از حامیان روحانی و دبیرکل حزب کارگزاران 
سازندگی در بخشی از یک مصاحبه، با اشاره به مذاکرات هسته ای ایران گفته است: 
 »همه می دانیم که غرب دروغ گوســت، اما باید بپذیریم که قــدرت نیز در اختیار 

آن هاست«!

فرارو نوشــت: زنگنه در واکنش به ممانعت تلویزیون از شرکت وی در شبکه افق، در 
توئیتر نوشــت:  همکاران  شبکه افق خودشان بنده را دعوت کردند و من هم در همان 
ابتدا گفتم نمی گذارند من بیایم و همان شد که گفتم، گویا در موضوع  کرسنت فرصت 

 صداوسیما تنها برای  اتهام زنندگان است!
چند ثانیه نوشــت: سرلشکر سلامی فرمانده کل سپاه با بیان این که این ایران است که 
آمریکا را مدیریت می کند، افزود:با وجود همه تحریم ها، لبنان را با ارسال کشتی های 
نفت از فروپاشی اقتصادی نجات داده ایم و پول نفت را هم می گیریم و کسی فکر نکند 

که این نفت ها رایگان ارسال می شود.
الف نوشــت: مرکز پژوهش های مجلس طی گزارشــی به اظهارنظر کارشناسی در 
خصوص طرح افزایش تعداد نمایندگان مجلس شورای اسلامی پرداخت و توصیه به 

رد کلیات این طرح کرد.
انتخاب نوشت: علی اصلانی عضو هیئت مدیره کانون های شوراهای اسلامی کار سراسر 
کشور گفت: اگر یک فرد دو بار در مسیر تهران - کرج مسافر ببرد، روزی حدود ۳00 تومان 
درآمد دارد. یعنی پولی که از مسافرکشــی به دست می آید از حداقل حقوق شورای عالی 
کار بیشتر است. در چنین وضعیتی مجلس با چه استدلالی به دنبال توافقی کردن مزد است؟

رئیسی: افتخارم این است که بسیجی باشم
دولت با روحیه و تفکر بسیجی برای ایجاد گشایش در معیشت مردم تلاش می کند.

رئیس جمهور با تاکید بر این که با حفظ و تقویت روحیه بسیجی می توان بر مشکلات 
غلبه کرد،  گفت: افتخارم این است که بسیجی باشم و مجموعه دولت با روحیه و تفکر 
بسیجی برای خدمت رسانی و ایجاد گشایش در معیشت و اقتصاد مردم تلاش می کنند. 
آیت ا... سید ابراهیم رئیســی در دیدار رئیس سازمان بسیج مستضعفین و جمعی از 
فرماندهان این سازمان، تلاش برای تقویت ماموریت های بسیج در مسیر رفع مشکلات 
مردم را ضروری دانســت و گفت: جریانات معاند به دنبال انحراف در فکر، اندیشه و 
عمل در حوزه های مختلف فرهنگی، اجتماعی و سیاسی هستند اما بسیج به عنوان سد 
محکم و استوار در مقابل این انحرافات قد علم کرده و نقشه ها و توطئه های فراوانی را 
خنثی کرده است. رئیس جمهور افزود: دشمن با برخورداری از پول، قدرت و رسانه به 
دنبال ریزش در مجموعه نیروهای انقلاب و ایجاد تغییر در سبک زندگی و اخلاقیات 
مردم اســت اما چون رویش و گســتردگی ماموریت های بسیج زیاد است، همواره با 
شکست مواجه شده اند. رئیس جمهور بسیج را از مهم ترین مولفه های قدرت کشور 
دانست و گفت: جریان فراگیر بســیج به واسطه مسئولیت پذیری و خطرپذیر بودن و 
حضور در صحنه، به رمز صیانت از نظام اســلامی تبدیل شده است. آیت ا... رئیسی 
برنامه ها و اقدامات بســیج در حوزه های مختلف اجتماعی، فرهنگی، علمی، فناوری، 
اقتصاد مقاومتی و به ویژه عمران و سازندگی در مناطق محروم را راهکارهایی ارزشمند 
برای رفع مشکلات مردم دانست و گفت: دولت مصمم است از ظرفیت بسیج برای رفع 
دغدغه ها و مشکلات مردم استفاده کند. رئیس جمهور تلاش و برنامه ریزی برای احیا 
و تقویت روحیه امید و اعتماد در بین مردم را حائز اهمیت دانست و گفت: راهبرد دشمن 
ایجاد یاس و ناامیدی در جامعه است و در این شرایط لازم است تمام ظرفیت های نظام 
در کنار هم قرار بگیرند تا با ایجاد تحول در زندگی مردم و رفع مشکلات کشور، مردم 
را به آینده امیدوار کنند و در این زمینه دولت با همه توان آماده حمایت و پشتیبانی است.

استاندار هرمزگان در کمیته ساماندهی و مدیریت سواحل استان تاکید کرد

ضرورت توجه به معیشت مردم در توسعه سازه ها و تأسیسات دریایی 

  

 گروه خبر //  مصطفــی خادم با تبریک هفته 
بسیج به تمامی بســیجیان غیور و سلحشور 
و آحاد شــهروندان بندرعباس گفت: نیروهای 
کنندولی  می  تلاش  جهادگرانه  سازمان  خدوم 
بعضی از مشــکلات بوستان های شهری ریشه 
چندین ســاله دارد و تحول در فضای سبز و 

اصلاح زیر ساخت های شــهری نیازمند عزم 
جدی است .

  بــه گزارش خبرنگار دریــا ؛ خادم اذعان کرد: 
برنامه های خوبی را در راســتای تحول فضای 
سبز شهری در نظر گرفته ایم که مطمئنا با حمایت 
و نگاه ویژه ای که از ســوی شــهردار  به فضای 

ســبز وجود دارد،شــاهد تحــول در این حوزه 
خواهیم بود.رئیس ســازمان سیما منظر و فضای 
سبز خاطر نشــان کرد: نیروهای خدوم سازمان 
و مناطق شــهری در راســتای رفع مشکلات و 
نواقص بوســتان ها تمام تلاش خود را خواهند 
نمود و با این رویکرد در آینده نزدیک شاهد رفع 

نواقص در بوستان ها خواهیم بود و مشکلات به 
حداقل ممکن خواهد رسید. خادم در ادامه افزود: 
مشارکت و احساس تعلق  خاطر به محیط شهری 
و اموال عمومی یک وظیفه همگانی است و آحاد 
مردم وظیفه حفظ و حراست از آن را دارند. وی 
بیان کرد:  توجه مردم به مشــکلات و تنگناهای 
محیط شــهری وپیشــنهادات و راه کارهایي که 
 شــهروندان در این زمینه ارائه میدهند بســیار 
راه گشــا خواهد بود و موجب خدمات رسانی 
کمی و کیفی بهتراز ســوی سازمان به شهروندان 

خواهد شد.

رئیس سازمان سیما منظر و فضای سبز شهری شهرداری بندرعباس :

بعضی از مشکلات بوستان ها ریشه چندین ساله دارد 

گروه خبر // شهردار بندرعباس گفت: 
قضاوت  پیرامون عملکرد شــهرداری 
بندرعبــاس بر عهده مردم اســت بر 
همین اساس رضایتمندی مردم در همه 

کارها در اولویت می باشد. 

   به گــزارش خبرنگار دریــا ، مهدی 
نوبانی در بازدید از ســازمان سیما، منظر 
و فضای ســبز شــهری، ضمن تشکر از 
زحمات مدیریت و پرسنل سازمان سیما 
منظر و فضای ســبز  گفت: مردم امروز 

توقع دارند در حوزه های مختلف شهری 
تحول بنیادی ایجاد شــود و  مشکلات و 
معضلات به سرعت رفع و حال و هوای 
شــهر دگرگون  شود. شهردار بندرعباس 
افزود: طراحی در حوزه فضای سبز باید 
با استفاده از ظرفیت های محیط طبیعی و 
بکر صورت پذیرد و در ســاختار طبیعی 
فضاها نباید تغیبــرات زیادی ایجاد کرد 
و فضــا های تصنعی ســاخت، توجه به 
این مساله باعث می شــود تفریحات و 
گردش مردم بــا طبیعت و فضاي واقعی 
محیط گره بخورد و فضاهای شهری جنبه 
های طبیعی خــود را حفظ نماید. نوبانی 
عنوان کرد: بلوارهای زیادی در سطح شهر 
هستند که حاشیه آنها برای جنگل کاری 
مناسب اســت و می شود از این ظرفیت 
برای ایجاد زیبایی بصری شــهر استفاده 
کرد و محیط شهر را با زیبایی های طبیعي 

و درختان  و گیاهــان تلطیف کرد. وی 
تصریح کرد: قضاوت عملکرد شهرداری 
بر عهده مردم است ما هر اندازه گزارش  
عملکرد بدهیم زمانی قابل قبول خواهد 
بود که تغییرات بــرای  مردم ملموس و 
مشخص باشد و این امر در سایه همدلی 
همراهی و وجــدان کاری محقق خواهد 
شد.  نوبانی با اشاره به اهمیت منظر شهری 
و خلاقیت در ایجاد مناظر شهری خاطر 
نشان کرد: توانمندی سازمان سیما، منظر 
و فضای سبز شهرداری، زمانی مشخص 
مي شود که در خلق زیبایی ها برای شور 
و نشاط مردم موفق عمل کند این حرکت 
شکل گرفته اما نیاز به شتاب بیشتری دارد 
تا فضای سبز شهر به جایگاه واقعی خود 
برسد و یک شهر نمونه و الگو در حوزه 
سیما، منظر و فضای سبز شود. این مقام 
مسؤل بیان داشــت: مسولیت اجتماعی 

فرهنگی شهرداری ها باید تمام شهر را در 
بر بگیرد در حوزه خلق زیبایی و فضای 
سبز هم باید همین اتفاق بیفتد و همه نقاط 
شهر پارک ،بوستان و فضای کافی برای 
گردش و شور و نشاط مردم فراهم شود.

در این دیدار خادم رئیس سازمان سیما، 
منظر و فضای سبز شهرداری بندر عباس 
گزارش مســتند و کاملی از عملکرد این 
ســازمان در حوزه برنامه هاي راهبردی 
،تولید گل و گیاه، احداث نهالستان جدید، 
پروژه ورودی های شهر، سیستم آبیاری 
تحت فشار ، طراحی پارکها و بوستانها ، 
بهسازی پارکهای سطح شهر ، رفع نواقص 
روشــنایی در پارکها ، رفع مشکلات باغ 
پرندگان و دیگر اقدامات آن سازمان ارائه 
نمودنــد و آمادگی آن ســازمان را برای 
انجام ماموریت هــا و پروژه های جدید 

اعلام نمود.

شهردار بندرعباس عنوان کرد 

بکارگیری شیوه های نوین در حوزه سیما، منظر و فضای سبز
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 احتمال افزایش شمار شهرهای زرد هرمزگان 
وجود دارد

  گروه خبر // سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: 
در حال حاضر سه شهرستان بندرعباس، بستک و ابوموسی در 
وضعیت زرد قرار دارند که با توجه به افزایش شمار موارد مثبت 
در حاجی آباد، وضعیت این منطقه نیز احتمالا در روزهای آینده 
زرد خواهد شــد. دکتر فاطمه نوروزیان اظهار داشت: وضعیت 
شــیوع کرونا در هرمزگان در یک روند نزولی قرار دارد اما در 
برخی از شهرستان ها از جمله حاجی آباد این روند در روزهای 
اخیر تغییر یافته و وارد موج صعودی شده است.وی در خصوص 
آمار بســتری های کرونا در هرمزگان گفت: با بستری شدن ۳5 
نفر دیگر در شبانه روز گذشته، شمار بستری های کرونا در استان 
به 111 نفر رسید.نوروزیان بیان داشت: از مجموع بستری های 
کرونا در هرمزگان 2۳ نفر در بخش مراقبت های ویژه تحت نظر 
هستند که حال 4 نفر از آنها وخیم گزارش شده است.سخنگوی 
دانشــگاه علوم پزشکی هرمزگان تصریح کرد: خوشبختانه روند 
فوتی های کرونا در اســتان در روزهای گذشــته ثابت اســت. 
نوروزیان واکسیناسیون کرونا را از جمله مهمترین دلایل کاهش 
شــیوع این ویروس عنوان کرد و گفت: خوشــبختانه هرمزگان 
شرایط خوبی از نظر واکسیناســیون دارد و تاکنون 2 میلیون و 
44۶ هزار و ۸50 نفر در اســتان واکسینه شدند.به گزارش ایرنا؛ 
ســخنگوی دانشگاه علوم پزشــکی هرمزگان یادآور شد: البته 
واکسیناســیون به تنهایی نمی تواند ایمنی کامل برابر کرونا ایجاد 
کند و تا بهبودی کامل شرایط و قطع چرخه انتشار ویروس، همه 
باید پروتکلهای بهداشــتی به ویژه زدن ماسک و فاصله گذاری 

اجتماعی را رعایت کنند.

بوستان ساحلی صدف
 تا دهه فجر به بهره برداری می رسد

  گروه خبر // شهردار بندرعباس گفت: احداث بوستان ساحلی 
صدف و توســعه زیرساختها در نوار ساحلی یکی از جاذبه های 
گردشگری شــهر بندرعباس می باشد.به گزارش خبرنگار دریا، 
مهدی نوبانی در بازدید از بوســتان ســاحلی صدف خواســتار 
تسریع در روند ساخت و ساز این بوستان شد و بیان کرد: دریا و 
ساحل از جمله مزیت های شهر بندرعباس محسوب می شود و 
شهرداری در راستای توسعه زیر ساخت ها در نوار ساحلی، تلاش 
برای ایجاد جاذبه های ســاحل را در دستور کار خود قرار داده 
است.شهردار بندرعباس گفت: بوستان ساحلی صدف در زمینی 
به مســاحت ۳۷00 متر مربع توسط سازمان عمران و بازآفرینی 
شــهری شهرداری بندرعباس در حال احداث است.نوبانی افزود: 
مسیر ماشــین برقی، استخر آب بازی کودکان، پارکینگ تاکسی، 
زمین ورزشــی، دسترسی به ساحل، مسیر پیاده روی و دوچرخه 
ســواری و... از دیگر بخش های بوســتان ساحلی صدف است.

شهردار بندرعباس تصریح کرد: طبق برنامه زمان بندی این پروژه 
و دیگر پروژه های نیمه تمام تا پایان ســالجاری به بهره برداری 

می رسد.

خبری

روابط عمومی 
با مصرف ماهی  - میگو  از پيری  زودرس جلوگيری  كنید شیلات هرمزگان 

مفقودی
برگ سبز خودروی سایپا SE 131 مدل 1395 

رنگ سفید به شماره پلاک 166 ص 28 ایران 94 
و شماره موتور M135756250 و شماره شاسی 

NAS411100G1286394 به نام حجت آتش زبان 
مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد

گروه گزارش// شهر هنگویه یک شهر فرهنگی و 
فرهنگ دوست محسوب می گردد. 

   تعلیــم و تربیــت در شــهر هنگویه ریشــه در 
خانواده ها و فضای فرهنگی این شــهر و در مکتب 
خانه ها و غیره دارد. خانواده در هنگویه نقش مهمی 
در تربیت فرزندان داشته و دارد. به همین دلیل نجابت 
افراد هنگویه ریشــه در خانواده های آن ها داشته و 
همواره کودکان هنگویه ای تلاش می کنند در تمامی 
موارد حرمت افراد بزرگســال را به خوبی نگهدارند. 
خانواده های هنگویــه ای و حتی خانواده هایی که 
از توان مالی خوبی برخوردار نیستند، تلاش می کنند 
بــرای تعلیم و تربیت فرزندان خود مایه بگذراند. در 
گذشــته آن ها را در کودکــی به مکتب خانه ها می 
فرســتاندند. مکتب خانه ها و شیوه مکتب داری در 
تعلیم و تربیت کودکان تاثیرگذار بود. نظم و ترتیبی 
که در مکتب خانه ها وجود داشــت و توسط ملای 
مکتب خانــه اعمال می گردیــد در تربیت کودکان 
تاثیر وافری داشته است و کودکان همواره سر زمان 
مشــخصی به مکتب خانه می رفتند. ملای مکتب 
خانه در بســیاری از موارد در صورت عدم رعایت 
نظم یا عدم مطالعــه درس، کودکان را تنبیه می کرد. 
خانواده ها در ارتباط به شیوه کار ملای مکتب خانه 
اعتراضی به او نمی نمودند، چون می دانســتند برای 
تعلیم و تربیت فرزندانشان باید سخت گیری وجود 
داشــته باشــد. به تدریج مکتب خانه های قدیمی 
شــکل جدید گرفت و  چون در شــهرهای جنوبی 
ایران مدارس نوین تاســیس گردید در شهر هنگویه 
 هم تلاش ها برای تاســیس مدرســه توسط افراد 
دانش دوست هنگویه در بستر زمان صورت گرفت 
که در ادامه به این موارد پرداخته می شود. این نوشتار 
که با حمایت های فرهنگی شــورای اسلامی شهر 
هنگویه و شهردار پرتلاش و فرهنگ دوست این شهر 
 جناب آقای مهندس محمد اسفندمر به رشته تحریر در 
می آید در نظر دارد چگونگی شیوه تعلیم و تربیت در 
شهر هنگویه در بستر زمان پرداخته و سیستم مکتب 
خانه های این شــهر را مورد واکاوی قرار دهد.  در 
دوران اسلامی و به ویژه دوره قاجار تعلیم و تربیت 
در شــهر هنگویه بیشتر به شیوه مکتب خانه ای بود 
و در هنگویه نیــز همانند دیگر مناطق جنوبی ایران 
مکتب خانه ها به صورت یک مکان علمی خصوصی 
به تعلیم و تربیت کودکان و آموزش قرآن مشــغول 
 بودند. برخی از ملاها و افراد دیگر قدرت نوشتن هم 
 داشــتند آموزش نویســندگی و خط به تدریج در 
مکتب خانه ها داده می شــد. چون در هنگویه هم 
همانند ســایر مناطق جنوب ایران، اسناد و املاک را 
می بایست در دفاتر ثبت و ضبط کنند. بنابراین مسائل 
ارث و میراث، زمینداری، ازدواج و طلاق، تجارت، 
دعا نویسی و غیره باعث می گردید که برخی از افراد 

هنگویه ای در زمینه خواندن و نوشــتن تلاش های 
بیشــتری نمایند. ملاها و ســادات در کنار کارهای 
آموزش قرآن برای ســلامتی مریض ها، چشم زخم 
و غیره دعاهای گفتاری و نوشــتاری نیز انجام می 
دادند و اگر فردی نیاز به نوشــتن وصیت نامه داشت 
نیز به آن ها در شــهر هنگویه رجوع می کرد و همه 
این ها نیاز به داشــتن سواد برای نامه نگاری و غیره 
را دو چندان می کرد. از ســوی دیگر شهر هنگویه 
یک شهر کشــاورزی نیز بود و برخی از کشاورزان 
همواره دفترهایی برای حســاب و کتاب اموال خود 
یا یاداشت هایی برای به یادآوردن طلب ها و قروض 
خود نیز داشتند. همه این دفاتر و غیره نیاز به نیروی 
باسواد داشت که آگاهی های اولیه از مسائل نوشتاری 
داشته باشد. لذا برخی از افراد که ملاهای مکتب خانه 
بودند، می توانســتند دستخط های متعدد را بخوانند 
 و قدرت نویســندگی نداشــتند. اما برخی از آن ها 
 می توانســتند بنویســند و توانایی خواندن اســناد 
زمین های خود و دیگران را داشــتند و نامه نگاری 
به اقوام خود را بــه خوبی بلد بودند و برای دیگران 
 هم می نوشــتند. لذا میرزا بنویس ها در هنگویه از 
قدیم الایام همانند ســایر مناطق جنوب ایران وجود 

داشتند. سیستم مکتب خانه ای، سیستمی بسیار منظم 
بــود. می توان گفت که اســاس کارهای فرهنگی و 
ساختار آموزش  در گذشته در هنگویه بر عهده مکتب 
خانه ها گذاشته شده بود. در مکتب خانه ها هسته های 
 بسیاری از کارهای فرهنگی و دوستی فرهنگی گذاشته 
 می شد و چه بســا گروه های که با هم مکتب خانه 
می رفتند، بعد از تاســیس مدرسه با همدیگر بوده و 
بنیان های مدارس و کارهای فرهنگی را گذاشــته 
 باشــند. در هر صــورت مکتب خانه ها نخســتین

 ســازمان های فرهنگی منظم در دنیای قدیم شهر 
هنگویه بودند که به شاگردان نظم، ترتیب، معنویت، 
انســانیت و توجه به دنیا و آخرت را یاد می دادند و 
در نگاه عموم مردم هنگویه آموختن قرآن در مکتب 
خانه ها یک ارزش محسوب می شد و به بچه هایی 
که از رفتن به مکتب خانه ابا می کردند، با نگاه منفی 
نگریسته می شــد. بعد از تاسیس مدارس دولتی در 

شهر هنگویه خانواده های هنگویه ای فرزندان خود 
را به مدارس دولتی می فرســتادند و شــاگردهایی 
کــه در مکتب خانه ها افراد فعــال و زرنگی بودند، 
در مدارس هم از رتبه اول های کلاس می شــدند. 
جالب بود برخی از خانواده ملاها در مدارس دولتی 
هم فرزندانشان شاگرد اول بودند. با وجود این مکتب 
خانه ها در تابســتان ها که مدارس تعطیل بودند به 
فعالیت خود ادامه می دادند و شاگردان مدرسه پس 
از اتمام تحصیلات مدرسه ای در تعطیلات تابستان 
به روال ســابق به یادگیری قرآن مشغول می شدند. 
روال کار مکتب خانه ها و ســخت گیری که در این 
محیط های آموزشــی انجام می شد، نظم خاصی را 
در شاگردان ایجاد می کرد و آن ها را برای فراگیری 
درس در مدارس دولتی مشــکلی نداشــتند. چون 
کــودکان در برخی از موارد از چهــار و نیم و پنج 
ســالگی وارد مکتب خانه ها می شدند و سن ورود 
به مدرسه بین شش و نیم تا هفت سال بود، در زمان 
ورود این شاگردان به مدرســه آن ها تا حدودی با 
نظام آموزشی به صورت ســنتی آشنایی داشتند و 

بیشتر کودکان تا ســن ده تا دوازده سالگی قرآن را 
ختم کرده بودند. بنابراین مکتب خانه ها تا حدودی 
 زمینه ورود کودکان به مدرســه را فراهم می آوردند.

  اما به هــر صورت تاســیس مــدارس دولتی بر 
مکتب خانه هــای قدیمی تاثیر خود را گذاشــت 
و دیگر بســیاری از مکتب خانه ها در تمام فصول 
سال دایر نبودند و شــاگردان در سه فصل سال در 
مدارس به تحصیل مشغول بودند. اندک اندک تعدادی 
 از ملایان مکتب خانه ها در کنار کارهای آموزشــی 
 به شــغل های دیگر نیــز روی آوردنــد و مکان 
مکتــب خانه ها نیز تحت تاثیر قــرار گرفت. چون 
دیگر آن مکان ها برای تمام ایام ســال مورد استفاده 
 نبودند. از سوی دیگر تحصیل در مدارس دولتی برای 
دانش آموزان رایگان بــود و این امر تا حدودی به 
خانواده هایی که از وضع مالی مناســبی برخوردار 
 نبودنــد و دارای چنــد دانش آمــوز بودند، کمک 
می کرد. البته ناگفته نماند که ملاهای مکتب خانه ها 
هم به خانواده های بــی بضاعت در مورد پرداخت 
شهریه به مکتب خانه زیاد سخت گیری نمی کردند. 

ملای مکتب خانه ها در هنگویه همانند بیشتر مناطق 
جنوب ایــران از ارزش اجتماعی والایی برخوردار 
بودند. در مجالــس متعدد ملاها را در صدر مجلس 
قرار می دادند. در عزاداری ها و ســه روز عزاداری 
که به مناســبت وفات یک فــرد در هنگویه وجود 
داشت، ملاهای مکتب خانه و شاگردان آن ها قرآن 
تلاوت نموده و چندین ختم انجام می دادند. برخی از 
ملاها در هنگویه خودشان زمین دار و افراد متمولی 
بودند و به فقرا نیز کمک می کردند. شاگردان مکتب 
خانه هــا در هنگویه به همراه ملای آن مکتب خانه 
نماز جماعت در مســاجد برگزار می کردند. ارزش 
اجتماعــی ملاهای مکتب خانه هــا همواره در بین 
تمامی اقشــار مردم هنگویه بالا بود و همواره مردم 
پیشاپیش در کوچه و معابر به ملاها سلام می کردند. 
شاگردان خوب مکتب خانه در هر جمعی مورد تایید 
ملاها بوده و ملاها تلاش داشتند به تعریف و تمجید 
از آن ها بپردازند.سیستم مکتب خانه ها در هنگویه 
به این صورت بود که تا شاگردان مکتب خانه درس 
 قبلی را به خوبی یــاد نگرفته بودند، درس جدید به 
 آن ها داده نمی شــد و برخی از شــاگردان هم در 
مکتب خانه بودند که چون نمی توانســتند به خوبی 

قرآن را یاد بگیرند، پس از مدتی مکتب خانه را رها 
می کردند. ملاها ابتدا به قرآن خواندن شاگردان گوش 
 می دادند و پس از این که تشخیص می دادند، به خوبی 
درس های خود را یاد گرفته و به عبارت محلی درسش 
را روان می خواند، درس جدید به او داده می شد. کودکان 
 کم سن هم همواره مشغول خواندن و یادگرفتن جزء 
ســی ام قرآن بودند. آن ها سوره های کوتاه قرآن را 
به صورت دســته جمعی در مکتب خانه می خواندند 
 و باعــث ایجاد شــور و شــعف و معنویت خاصی 
 در مکتــب خانــه می شــدند. برخی از شــاگردان 
مکتب خانه ها که مورد تایید ملای مکتب خانه بودند 
نیز به ملا در آموزش قرآن به کودکان کمک می دادند و 
ملا تلاش داشت بیشتر به بزرگسالان جهت ختم کامل 
قرآن آموزش دهد و ساعاتی را نیز به تعلیم دادن قرآن 
به کودکان مشــغول گردد. مکتب خانه ها معمولا هم 
صبح و هم بعد از ظهر مشغول فعالیت فرهنگی بودند.   

نگاهی به تاریخ آموزش در شهر هنگویه در بستر تاریخ

,,,,
خانواده های هنگویه ای و حتی 
خانواده هایــی که از توان مالی 
خوبی برخوردار نیستند، تلاش 
می کنند بــرای تعلیم و تربیت 
فرزندان خود مایه بگذراند. در 
گذشــته آن ها را در کودکی به 

مکتب خانه ها می فرستاندند
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 گروه خبــر // معاون بهداشــت وزارت 
گفت:  پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت، 
سه شهرستان بندرلنگه، بستک و جاسک 
نسبت به دیگر مناطق هرمزگان استقبال 

کم تری برای دریافت واکسن کرونا دارند. 
  کمال حیدری در حاشــیه سفر به بندرعباس، 
با اشاره به اینکه استقبال مردم هرمزگان برای 
دریافت واکسن کرونا خوب است، افزود: از همه 
مردم این سه شهرستان درخواست می شود برای 
حفظ سلامت خود و همشهریان واکسن کرونا را 
دریافت کنند.وی با بیان اینکه سیستم بدن افراد 
زیر 12 سال در مقابل کرونا ایمن است، اظهار 

کرد: به جز چند کشور در هیچ جای دیگر افراد 
کمتر از 12 سال واکسینه نشده اند و کمیته علمی 
وزارت بهداشــت به این نتیجه نرسیده است که 
این افراد واکســن دریافت کنند.حیدری افزود: 
رعایت شیوه نامه های بهداشتی در مدارس برای 
جلوگیری از شیوع بیماری کرونا ضروری است 
و والدین درصورتی کــه فرزندان آن ها علائم 
دارند از رفتن آن ها به مدرسه جلوگیری کنند.به 
گزارش ایسنا ؛ معاون بهداشت وزارت بهداشت، 
درمان و آموزش پزشــکی خاطرنشــان کرد: 
دانش آموزانی که واکسن کرونا دریافت کرده اند 

شرایط حضور در مدارس را دارند.

گروه خبر // رئیس بنیاد مسکن انقلاب اسلامی گفت: 
برای تسریع در ساخت مسکن زلزله زدگان بخش فین 

درهرمزگان از ۴ استان کمک گرفته ایم.
   بــه گزارش خبرنگار دریــا ؛  اکبر نیکزاد در بندرعباس 
افزود: با توجه به اینکه حجم عملیات بازسازی زیاد بود ما 
از بنیاد مسکن های 4 استان کردستان، یزد، کرمان و سیستان 
و بلوچستان هم کمک گرفتیم تا کار ساخت منازل مسکونی 
مردم زودتر به سرانجام برسد.وی گفت: در بازدیدی که از 

منطقه داشــتیم با مردمی بسیار نجیب و شریف و کم توقع 
مواجه شــدیم، اما هر روز که این عزیزان در چادر سپری 
کنند برای ما و بویژه رئیس جمهور ســخت خواهد بود و 
برنامه ریزی ما این هست که تا پایان سال همه این واحد ها 
را تحویل دهیم و مردم در سال جدید زیر سقف های مقاوم 

اسکان پیدا کنند.
  رئیس بنیاد مســکن انقلاب اسلامی افزود: در بررسی ها 
مشخص شــد که باید 2 هزار و 500 واحد آسیب دیده از 

زلزله، تخریب و از نو ســاخته شود و ۷00 واحد نیز نیاز 
به تعمیر دارد.نیکزاد از تشــکیل پرونده برای این واحد ها 
خبر داد و گفت: برای بازسازی هر واحد مبلغ 1۸0 میلیون 
تومــان تســهیلات و ۷0 میلیون تومــان کمک بلاعوض 

اختصاص یافته است.
  وی افزود: مبلغ ۳0 میلیون تومان تسهیلات و 20 میلیون 
تومان کمک بلاعــوض نیز به واحد هایی تعلق می گیرد که 

نیاز به تعمیر دارند.

معاون وزارت بهداشت و درمان :

برای واکسینه کردن افراد زیر ۱۲ سال علیه کرونا به نتیجه نرسیده ایم
همکاری چهار استان برای ساخت مسکن زلزله زدگان فین 

برخــی از ملاها در هنگویه خودشــان 
زمیــن دار و افــراد متمولــی  بودنــد 
و بــه فقــرا نیــز کمــک مــی کردند. 
در  هــا  خانــه  مکتــب  شــاگردان 
 هنگویــه بــه همــراه مــلای آن 
 مکتــب خانــه نمــاز جماعــت در 

مساجد برگزار می کردند

آگهی مجمع عمومی عادی نوبت اول

بدینوسیله از کلیه اعضاء محترم کانون دعوت بعمل می آید تا در جلسه مجمع عمومی عادی نوبت اول که در روز شنبه 
مورخ 1400/09/27 راس ساعت 8 صبح در محل تامین اجتماعی شهرستان خمیر برگزار می گردد حضور به هم 
رسانند . اعضایی که به هر دلیل نمی توانند در جلسه مذکور حضور یابند می توانند به یکی دیگر از اعضا وکالت دهند . 
جهت وکالت می بایست عضو به همراه نماینده به دفتر کانون مراجعه و برگه نمایندگی جهت حضور در جلسه را دریافت 

نمایند  و در صورت داشتن هر گونه سوالی با شماره تلفن 09177631695 تماس حاصل نمایند .
*دستور جلسه: 

- انتخاب اعضاء اصلی و علی البدل هیئت مدیره
- انتخاب اعضاء اصلی و علی البدل بازرسان .   

استماع گزارش هیئت مدیره و بازرس کانون مربوط به عملکرد منتهی به پایان سال 97، 98 و 99

 هیئت مدیره و بازرسان کانون بازنشستگان کارگری شهرستان بندرخمیر

 هیئت مدیره کانون بازنشستگان کارگری شهرستان بندرخمیر
تاریخ انتشار: 1400/09/04

 

  

گروه خبر // به مناســبت هفته بسیج طرح آب رســانی در روستای مرزندر 
کوهشاه آغاز شد.

   به گــزارش خبرنگار دریا ؛ فرمانده حوزه امام ســجاد )ع( بخش احمدی گفت: 
 این طرح با هدف محرومیت زدایی منطقه کوهشــاه احمدی اجرا می شود.محمدرضا

حســین پورگفت: در این طرح بیش از ۷ کیلومتر لوله گذاری و مخزن سی هزار متر 
مکعبی ساخته می شــود.وی افزود: برای اجرای این طرح بیش از 2 میلیارد و ۶00 
میلیون ریال هزینه می شــود.فرمانده حوزه امام سجاد )ع( بخش احمدی گفت: این 

طرح دهه فجر امسال به بهره برداری می رسد.
  دهستان کوهشاه بیش از 40 روستا دارد که هنوز از امکانات اولیه مثل راه مناسب، 
آب بهداشتی، فرستنده تلویزیون، اینترنت مناســب محروم هستند.دهستان کوهشاه 

درشمال شرق استان واقع است.

آبرسانی به روستای مرزندر کوهشاه احمدی 

طرح :  بیتا  هوشنگی



امام  حسین )ع( : با گذشت ترین مردم کسی است که در عین توانایی چشم پوشی کند
) روضه بحار ج 2 ص 121(

ثواب انتشار حدیث روز تقدیم به : روزنامه منطقه جنوب کشور
بنیانگذار روزنامه دریا

زنده یاد حاج ایوب دبیری نژاد

آئین نامه اخلاق حرفه ای روزنامه دریا
روزنامه نگار موظف است ضمن دفاع از آزادی خبر و تفسیر و 
انتقاد، اسرار حرفه ای خود را حفظ کند و از افشای اطلاعات و 
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  حمله به کندوهای طبیعی زنبور عسل به وسیله آتش باعث انقراض
 نسل آنان و آتش سوزی درختان می گردد

روابط عمومی اداره کل
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :

گروه خبر // دبیر هیات کونگ فو هرمزگان در نشست 
هم اندیشی اعضای هیات رئیسه کونگ فو هرمزگان با 
اعضای شورای شهرستان بندرعباس بر پیشرفت هر چه 

بیشتر کونگ فو تاکید کرد.
   به گزارش خبرنگار دریا ، در این نشست که احمد محلفی 
نائب رئیس ، رازمند مسئول بازرسی، سهیلا صبوری سرپرست 
امــور بانوان،  حجت صادقی مســول کمیته هیات فرهنگی 
استان، مسلم عاشــوری رئیس هیات شهرستان بندرعباس 
حضور داشــتند. فاضل نعمانی دبیر هیات کونگ فو ضمن 
 تبریک هفته بســیج، یاد و خاطره شهدای گرانقدر اسلام و 
 ســال های جنگ تحمیلی و کســانی که با شجاعت زیاد 
صحنه های در جنگ آفریدند که قلم هیچگاه قادر به توصیف 
آن نیست را گرامی داشــت و افزود: هدف از برگزاری این 

نشست توســعه و احیای ورزش کونگ فو در اقصی نقاط 
شهرستان بندرعباس، بخش ها و روستاها می باشد.نعمانی 
تاکید کرد:شناسایی استعدادها و استفاده از ظرفیت نونهالان، 
نوجوانان و جوانان توسط دهیاری ها، شوراهای روستا، بخش 
و شهرستان کمک شایانی به پیشرفت این ورزش مفرح خواهد 
کرد.نعمانی ضمن تقدیر از اعضای شورای شهرستان بندرعباس 
علی رییسی حسنلنگی و مصطفی پوریان نایب رئیس شورای 
شهرســتان بندرعباس و ابوطالب زمین پیما منشی شورای 
و دیگر اعضا شــورای شهرستان بندرعباس نجف ابراهیمی 

و جامعــی و فاطمه جراره  ، همچنیــن به هزینه های جاری 
هیات کونگ فو اشــاره کرد و گفت: برنامه ریزی های لازم 
جهت شناسایی و تعامل لازم با حامیان مالی انجام شده است و 
امیدواریم همکاری مسوولان در این خصوص ادامه داشته باشد.
در ادامه نشست ضمن تبادل نظر، اعضای حاضر از امکانات 
ورزشی و مشکلات آن ها و عدم توجه مسئولان متولی گلایه 
کردند و خواهان توجه بیــش از پیش اداره ورزش و جوانان 
شهرســتان بندرعباس به ورزش شدند که امین رئیسی رئیس 
اداره ورزش و جوانان شهرســتان بندرعباس نیز به سوالات 

حاضران پاسخ گفت.طی چند سال اخیر تحولات گسترده در 
هیات کونگ فو باعث شده است این ورزش رزمی دوباره جانی 
تازه گرفته و تا به امروز همچنان در مسیر پیشرفت قرار گیرد.
 کونگ فو امروزه نه تنها در سطح استان بلکه در سطح کشور 
افتخار آفرینی می کند و زبانزد عام و خاص هســت.با اندکی 
مداقه در عملکرد و برنامه های آتی این رشته مفرح، به راحتی 
می توان دریافت که حضور احمد ربانی مقدم ) پدر کونگ فو 
هرمزگان( در راس هیات تاثیر بسزایی در ارتقای سطح علمی 
ورزشــکاران بوده، به گونه ای ورزش رزمی استان در مسایل 
فنی همواره یک قدم از سایر استانها جلوتر بوده است که باید 
حضور این فرد ارزشمند در ورزش استان را به فال نیک گرفت 
و همچنان از تجربیاتش اســتفاده کرد.استفاده از افراد مدیر و 
عملگرا در ساختار هیات رئیسه کونگ فو یکی از دلایل مهم 

پیشرفت کونگ فو طی چند سال اخیر در هرمزگان بوده است 
و این راه با حضور ورزشــکاران و ورزش دوستان این رشته 

جهانی ادامه دارد.

 گروه گزارش// خشونت خانگي علیه زنان یک 
مشکل سلامت همگاني است که سلامت زنان، 
خانواده و جامعه را بشدت تحت تاثیر قرار مي 

دهد.
 معضل جهانیِ خشونت علیه زنان و دختران یکی 
از گسترده ترین، پایدارترین و مخرب ترین اشَکال 
نقض حقوق بشر در دنیای امروز است که به خاطر 
عواملی چون مصونیت از مجازات، سکوت و ننگ 
مربوط به آن تا حد گسترده ای گزارش نشده باقی 
می ماند.برای روشن تر شدن موضوع خشونت علیه 
زنان و دختران، اعلامیه رفع خشونت علیه زنان که 
توسط مجمع عمومی سازمان ملل متحد در سال 
1۹۹۳ میلادی صادر شــده، خشونت علیه زنان 
را »هرگونه خشونت مبتنی بر جنسیت که منجر 
به آسیب های جســمی یا روانی شده یا احتمال 
این آســیب ها را ایجاد کند یا موجب رنج زنان از 
جمله تهدید به چنین اعمالی یا محرومیت اجباری 
یا اختیاری از آزادی، چه در زندگی عمومی و چه 
در زندگی خصوصی آن ها شــود« تعریف کرده 
است. خشونتی که به ویژه با شیوع کرونا پیامدهای 
ناشی از آن روند صعودی در جهان گرفته و نگرانی 
مجامع بین المللی و دولت ها را به همراه داشته است.

این خشونت ها پس از شیوع کرونا که هیچ کشوری 
از این بحران مصون نمانده، تشدید شده است.

  تاثیر کرونا برخشونت علیه زنان 
همه گیری کووید- 1۹ یک بحران جهانی بهداشت 
عمومی اســت که با آثار عمیق بر همه جنبه های 
جامعه همراه و نخستین بار اول اسفند سال ۹۸  به 
طور رسمی ورود آن به کشور اعلام شد و کام همه 
را تلخ کرد. ویروســی که با خود محدودیت ها و 
دوران قرنطینه را به همراه آورد، دورانی که در کنار 
شرایط تحریم و فقر اقتصادی، ساعات تماس زوج 
ها و مدت زمان تعامل آنها را با یکدیگر بیشــتر 

کرد و اختلافات زناشــویی افزایش یافت و آتش 
خشم در خانه ها را شعله ور ساخت چنانکه  شرایط 
خاص کرونا موجب شــده تا روزانه چهار هزار 
تماس با صدای مشاور بهزیستی کشور از ساعت 
هشت صبح گرفته  شــود و باعث شد مداخلات 
اورژانس اجتماعی نیز در این زمینه افزایش یابد 
.در دوران کرونا با وجــود این که اقداماتی مانند 
فاصله گــذاری اجتماعی توانســت تا حدی این 
بیماری را کنترل کند، امــا باعث ایجاد موقعیت 
استرس زایی شدکه اشکال مختلف خشونت علیه 
زنان را تشــدید کرد. طبق گزارشــی  با توجه به 
اهمیت این موضوع پژوهشــگران دانشگاه علوم 
پزشکی ایران با انجام یک مطالعه شیوع خشونت 
خانگی علیه زنان را در دوران قرنطینه کووید-1۹، 
در پنج شهر تهران، مشــهد، تبریز، شیراز و اهواز 
بررســی کردند.این مطالعه نشان داد که حدود ۷۷ 
درصد از زنان حداقل یک نوع خشونت را دوران 
کرده اند.  تجربه  کوویــد-1۹  همه گیری  قرنطینه 
همچنین در این مطالعه عوامل مرتبط با خشونت 
خانگی در دوران قرنطینه کووید-1۹ نیز شناسایی 
شد.بررسی های این مطالعه نشان داد که از بین پنج 
هزار و ۳1۷  زن، چهــار هزار و 10۷ نفر )۷۷.2 
درصد( حداقل یکی از انواع خشونت را در دوران 
قرنطینه تجربه کــرده بودند که از این میان، ۹1.2 
درصد خشــونت روانی، ۶5.۸ درصد خشونت 
جسمی، 42.۶ درصد خشــونت جنسی و ۳۸.2 
درصد خشونت منجر به صدمه را تجربه کرده اند.
طبق نتایج به دست آمده از این مطالعه، خشونت در 

زنان جوان تر، کم سوادتر و زنان با حمایت اجتماعی 
ضعیف، شــایع تر بود. تجربه خشونت در زنان با 
وضعیت اقتصادی ضعیف تقریبا چهار برابر بیشتر از 
زنان دارای وضعیت اقتصادی خوب بود. همچنین 
مشخص شد که مصرف سیگار، الکل و مواد مخدر 
با خشونت خانگی رابطه داشت. ارائه راهکارهایی 
مانند آموزش های تاب آوری، توانایی حل مساله، 
بهبود شرایط اقتصادی و کنترل تورم، مهار کرونا 
از طریق واکسیناسیون یا اقدامات پیشگیرانه و ارائه 
خدمات تلفنی حمایتی می تواند در کاهش موارد 
خشونت خانگی تاثیرگذار باشد اما همه اینها بدون 
همکاری و همیاری دستگاه های دولتی و غیردولتی 

محقق نخواهد شد.
  روز مبارزه با خشونت علیه زنان 

25 نوامبر- 4 آذر روز جهانی مبارزه با خشونت 
علیه زنان اســت؛ این روز برای یــادآوری عزم 
همگانی برای مبارزه با خشونت علیه زنان انتخاب 
شده است و هدف از آن حذف خشونت علیه زنان، 
آگاه ســازی و آموزش و ایجاد اتحاد در جهت 
رفع خشونت علیه زنان است. زنان باید از حقوق 
انســانی و اجتماعی خود آگاه باشند تا برای رفع 
تبعیض و هرگونه خشــونت علیه خود از جمله 
خشــونت خانگی علیه زنان مبارزه کنند. تلاش 
مردان نیز برای رسیدن به این هدف از این قاعده 

مستثنی نیست.
  ریشه تاریخی روز مبارزه با زنان

ریشــه تاریخی روز جهانی حذف خشونت علیه 
زنان به تاریخ ترور خواهران میرابال برمی گردد. 

خواهــران میرابال چهار خواهــر اهل جمهوری 
دومنیکن بودند کــه از مخالفان دیکتاتور معروف 
دومینیکن »رافائل تروجیو« بودند و در فعالیتها و 
مبارازت مخفیانه علیه رژیم مشارکت داشتند. سه 
خواهر از این چهار خواهر )پاتریا، مینروا و ماریا 
ترزا( در 25 نوامبر 1۹۶0 به قتل رســیدند. قتل 
خواهران میرابــال آن ها را به »نمادی از مبارزات 
مردمی و فمینســتی« تبدیل کرد. از سال 1۹۸1 

فعالان جنبش زنان فمینیســت آمریکای لاتین 
و کارائیب در همایشــی، روز قتل این سه خواهر 
یعنی 25 نوامبر را به عنوان یک روز برای »مبارزه 
با افزایش خشــونت علیه زنان« اعلام کردند. در 
نهایت به طور رسمی در سال 1۹۹۹ مجمع عمومی 
ســازمان ملل  روز 25 نوامبر را به عنوان »روز 

جهانی حذف خشونت علیه زنان« اعلام کرد.
   لایحه »حمایت از زنان در برابر خشونت« 

همچنان در صف رسیدگی
لایحه حمایت از زنان در برابر خشــونت هنوز 
برای بررسی در صحن علنی مجلس اعلام وصول 
نشــده اســت و همچنان در انتظار اعلام وصول 
اســت. لایحه حفظ کرامت و حمایت از زنان در 
برابر خشونت پس از حدود 10 سال کش و قوس 
بین دولت و قوه قضاییه، بالاخره در نیمه دی ماه 
سال ۹۹ در دولت به تصویب رسید و برای بررسی 
نهایی به مجلس شــورای اسلامی ارسال شد. این 
لایحه سال ۹0 از سوی مرکز امور زنان و خانواده 
ریاست جمهوری تدوین شد. لایحه ای که در ابتدا 5 
فصل و ۹2 ماده داشت اما پس از ۶ بار ویرایش در 
آذر سال ۹1 به 5 فصل و ۸1 ماده تغییر پیدا کرد. 
تغییراتی که همچنان ادامه داشــت تا اینکه لایحه 
مذکور پس از ۳ سال بازنویسی، در دولت یازدهم 
به 5 فصل و ۷۷ مــاده تغییر یافت. این لایحه به 
دلیل دارا بودن موارد جزایی برای بررســی به قوه  
قضاییه ارسال و نهایتا در شهریورماه سال ۹۸ به 
دولت بازگشــت داده شد. این لایحه که نام آن به 
»حفظ کرامت و حمایت از زنان در برابر خشونت« 

تغییر یافته است و 5۷ ماده و پنج فصل دارد، هر 
چند دیر به تصویب رســیده است اما در صورت 
تصویب می تواند برای عاملان خشونت  خانگی، 
بازدارنده باشــد. هدف از تدوین لایحه ای برای 
مقابله با خشونت علیه زنان سعی شده حفظ کرامت 
و امنیت روح و جســم بانوان در گرو حفظ نظام 
خانواده مورد توجه قرار بگیرد و در نهایت قوانین 
و مقررات به گونه ای باشد که مداخلات پیشگیرانه 
و کیفری موجــب صیانت، کرامت و تامین امنیت 
زنان در برابر خشونت شــود و نظام خانواده نیز 
حفظ شود. عضو هیات رئیسه کمیسیون اصل ۹0 
مجلس شورای اسلامی در مصاحبه ای در اسفند 
ماه سال ۹۹ گفت: »لایحه حمایت از زنان در برابر 
خشــونت در نوبت اعلام وصول برای بررسی در 
صحن علنی مجلس قرار دارد که با توجه به حجم 
کاری نمایندگان به احتمال زیاد رسیدگی به لایحه 
مذکور در سال 1400 انجام خواهد شد.اکنون پس 
از گذشت ۹ ماه از ســال 1400 هنوز خبری از 
تصویب نهایی و اجرای این قانون نشده است که 
امیدواریم مجلس شورای اسلامی در آذر ماه سال 
جاری به مناسبت روز جهانی حذف خشونت علیه 
زنــان، در تصویب لایحه “حفظ کرامت و امنیت 

زنان در برابر خشونت “ تسریع کند. «

 گروه خبر // معاون بهره برداری شرکت توزیع نیروی 
برق استان هرمزگان گفت: روشنایی چراغ های معابر 
شهرها و جاده های بین شهری با هدف صرفه جویی در 
مصرف برق و کاهش پیک بار زمستان تعدیل می شود.

   به گزارش خبرنگار دریا ؛ مصطفی طبیبی افزود: باتوجه 
به درپیش بودن فصل زمستان و افزایش مصرف گاز برای 
مصارف گرمایشی مناطق سردســیر، تامین سوخت گاز 
نیروگاهها با چالش مواجه خواهد شد. طبیبی اضافه کرد: 
برای کاهش بار مصرفی برق در فصل زمستان همانند سال 
گذشته چراغ های روشنایی در معابر اصلی شهرها تعدیل و 
یا به صورت یک در میان روشــن می شود. ضمن اینکه با 
هماهنگی ادارات راهداری، چراغ های روشنایی جاده های 

بین شهری نیز تعدیل می شود.وی با اشاره به سرد شدن 
هوا واستفاده مشترکین از لوازم گرمایشی بویژه آبگرمکن 
اظهار داشت: باتوجه به اینکه آبگرمکن در ردیف لوازم 
پرمصرف قرار دارد، مشــترکان در استفاده از آن نهایت 
صرفه جویی را داشته باشند و فقط هنگام نیاز آبگرمکن را 
روشن نموده و در سایر ساعات شبانه روز آن را خاموش 
کنند.طبیبی در ادامه گفت: تعرفه برق در ســه ماه فصل 
زمستان به روال قبل بازمی گردد و تخفیف 40 درصدی 
که در ماههای گرم سال اعمال می شد در این فصل حذف 
 می شــود. در این خصوص نیز مشترکین برای کاهش 
هزینــه های برق مصرفی حداکثر صرفــه جویی را در 

استفاده از لوازم برقی داشته باشند.

معاون بهره برداری شرکت توزیع برق خبر داد

تعدیل روشنایی معابر
 شهرهای هرمزگان برای کاهش بار مصرفی زمستان 

دبیر هیات کونگ فو هرمزگان عنوان کرد

کونگ فو هرمزگان همچنان روی ریل پیشرفت

گروه گزارش // رئیس انستیتو پاستور ایران با بیان 
اینکه نتایج تحلیل و آنالیز نهایی مطالعه واکسن 
پاستوکووک، فراتر از چیزی بود که می توانستیم 
پیش بینی کنیم، گفت: این واکسن توانسته از ابتلا 
به کرونای علامــت دار ۶۷ درصد و از ابتلا به فرم 

شدید بیماری بیش از ۹۵ درصد پیشگیری کند. 
   دکتــر علیرضا بیگلری درباره آخرین نتایج ارزیابی 
فاز سوم مطالعه بالینی واکسن پاستوکووک، گفت: انستیتو 
پاستور ایران باتوجه به سابقه ای که دارد، سعی کرد که در 
دوران کووید هم دو خدمت بزرگ را انجام  دهد؛ یکی 
اینکه تشخیص آزمایشگاهی را راه انداخت و دوم اینکه 
واکسنی را که شایسته یکصد سال اعتماد مردم است، به 
کشور تقدیم کرد.وی افزود: بسیاری از واکسن های معتبر 
کووید 1۹ در دنیا حاصل همکاری دو یا چند کشــور 
است. انستیتو پاستور ایران هم باتوجه به سابقه دو دهه 
همکاری که با کوبا داشته است، واکسنی را با انستیتو 

فینلای کوبا تولید کرد که کارآزمایی آن هم در کوبا و 
هم در ایران انجام شد.

  پیشگیری بیش از ۹۵ درصدی در پیشگیری 
از ابتلا به کرونای شدید و بستری

   بیگلری با بیان اینکه نتایج کارآزمایی فاز سوم واکسن 
در ایران که از اردیبهشت ماه در هشت کشور بر روی 
24 هزار نفر  آغاز شــده بود، در هفته جاری تحلیل 
نهایی شد و مطالعه به پایان رسید، گفت: نتایج تحلیل و 
آنالیز نهایی مطالعه واکسن پاستوکووک، فراتر از چیزی 
بود که می توانستیم پیش بینی کنیم و نشان داد که واکسن 
تقریبا در نزدیک  به 100 درصد افراد توانسته آنتی بادی 
خنثی کننــده ویروس را تولید کند که این موضوع خبر 
بســیار خوبی بود و در کمتر واکسنی از دنیا می توان 
این نتیجه را مشــاهده کرد.وی گفت: همچنین واکسن 
پاستوکووک توانســته در بیش از ۹5 درصد موارد از 
بیماری شدید و بستری شدن پیشگیری کند که این هم 

فراتر از چیزی بود که قبلا فکر می کردیم. زیرا واکسن 
مانند کمربند ایمنــی در رانندگی کار می کند. کمربند 
ایمنی جلوی تصادف را نمی گیرد، اما اگر تصادف رخ 
داد، شدت ضایعه را کم می کند. همین که این واکسن 
توانســت در بیش از ۹5 درصد موارد از فرم شدید 

بیماری پیشگیری کند، خبر بسیار خوبی است.
  پاستوکووک برای مبتلایان به بیماری های 

زمینه ای هم مطمئن است
  وی گفت: واکســن پاستوکووک از مهر ماه در سبد 
واکسیناسیون کشور قرار گرفته است. از آنجایی که 
کارآزمایی ما از ســن 1۸ تا ۸0 سال بوده است، این 
واکسن در بزرگسالان و افراد بالای 1۸ سال مصرف 
می شود. در عین حال در کارآزمایی ما نکته مهم این 
بود که یک سوم افرادی که وارد کارآزمایی شدند، از 
بین داوطلبانی انتخاب شدند که یک بیماری زمینه ای 
اعم از دیابت، فشار خون و ... داشتند. بنابراین استفاده 
از این واکسن در افرادی که حتی بیماری زمینه ای هم 
دارند، در شرایطی بسیار مطمئن، می تواند مورد استفاده 
قرار گیرد.بیگلری ادامه داد: کارآزمایی نشان داد که 
این واکسن تقریبا جزو واکسن های بسیار قابل قبول 
در معیارهای جهانی اســت. این واکسن توانسته از 
ابتلای به کرونا که منجر به علامت دار شدن می شود 
۶۷ درصد جلوگیری کند، اما مهم این است که می تواند 

بیش از ۹5 درصد از بیماری شدید و بستری شدن در 
بیمارستان پیشگیری کند.

  کفایت تزریق ۲ دز اصلی پاستوکووک به 
کودکان

  بیگلــری ادامه داد: در عین حال این واکســن در 
کودکان هم مجوز اســتفاده را از سن دو سال تا 1۸ 
سال کسب کرده است. البته این قسمت از کارآزمایی 
آن در کشور کوبا انجام شد. کمیته ملی واکسن ایران هم 
با توجه به مجوزی که از سوی سازمان غذا و داروی 
ایران صادر شــده و مطالعه را پذیرفته است، موافقت 
کرد که هر واکسیناسیونی علیه کرونا برای افراد زیر 
1۸ ســال، از سن 12 سال آغاز شود و به طور کلی 
فعلا در کشــور واکسن کرونا در کودکان، به افراد 12 
تا 1۸ سال تزریق می شود. البته واکسن پاستوکووک 
مجوز برای تزریق به گروه های سنی پایین تر هم دارد. 
البته در کودکان طبق مصوبه کمیته فنی واکســن، دو 
دز از این واکســن تزریق می شود و فعلا با توجه به 
شــرایط به دز یادآور در این گروه سنی نیاز نیست. 
البته اگر واریانت های جدید بروز یابد، ممکن است 
در کودکان هم به دز یادآور نیاز باشــد، اما فعلا در 
کودکان به تزریق دو دز اصلی  واکســن پاستکووک 
اکتفا می شــود. در بزرگسالان علاوه بر دو دز اصلی، 
یک دز بوستر یا سوم هم تزریق می شود. این دز سوم 

را که یادآور واکسن های دیگر هم می تواند باشد، به نام 
پاستوکووک پلاس می شناسیم. وی درباره صادرات 
این واکسن نیز گفت: این واکسن را در هشت استان 
به صورت بسیار شفاف تست کردیم و اعضای هیات 
علمی هشت دانشگاه علوم پزشکی کشور بر کارآیی 
و عوارض واکسن نظارت کردند. بر این اساس مسلما 
اولین قدم، انتشار مقاله نتایج است و مهم است که مقاله 

کارآزمایی سوم منتشر شود.
  ویژگیهــای »پاســتوکووک« و اقدام برای 

دریافت تاییدیه سازمان جهانی بهداشت
رییس انستیتوپاستور ایران افزود: قدم بعدی دریافت 
مجوزهای سازمان بهداشت جهانی خواهد بود. مسلما 
باتوجــه به ویژگی هایی که پاســتوکووک دارد و از 
طراحی منحصر به فردی نسبت به واکسن های دیگر 
برخوردار است، همچنین باتوجه به اینکه می تواند در 
تمام گروه های سنی مورد استفاده قرار گرفته و کارایی 
آن ثابت شــده است، شرایط خوبی دارد. این واکسن 
از طراحی ویژه ای برخوردار اســت به طوری که اگر 
جهش های  جدید بروز پیدا کنند،  پاستوکووک قابلیت 
این را دارد که بازمهندسی شده و همزمان بتواند با چند 
جهش مقابله کند، فکر می کنیم که از امتیازات ویژه ای 
برخوردار است که بسیاری از کشورها، به عنوان نسل 

آتی واکسن های کووید طالب آن هستند.

خشونت علیه زنان در دوران کرونا؛

خشونتی که باید جلوی آن را گرفت
حدود ۷۷ درصد از زنان حداقل یک نوع خشونت را دوران قرنطینه همه گیری کووید-1۹ تجربه کرده اند

 فاطمه هوشنگی/ دریا
  fatemeh.hooshangi747 @ gmail.com

در دوران کرونــا بــا وجــود 
ایــن کــه اقداماتــی ماننــد 
اجتماعــی  فاصله گــذاری 
توانست تا حدی این بیماری 
را کنترل کند، اما باعث ایجاد 
موقعیت استرس زایی شدکه 
اشکال مختلف خشونت علیه 

زنان را تشدید کرد

,,

قابل توجه بیمه شدگان محترم بیمه سلامت همگانی در هرمزگان 

روابط عمومی اداره کل بیمه سلامت هرمزگان

با توجه به پایان اعتبار بیمه نامه ، لازم است جهت تمدید بیمه نامه و 
تعیین پزشک خانواده ، تا پایان آذرماه سال جاری به دفاتر پیشخوان طرف 

قرارداد در سطح استان مراجعه فرمایید . 
لازم به ذکر است در صورت عدم تمدید بیمه نامه ، امکان بهره مندی 

خدمات برای بیمه شدگان وجود ندارد . 

۴۵ زندانی درهرمزگان   
چشم انتظار یاری نیکوکاران

گروه خبر// ۴۵ نفر از زندانیان جرائم غیرعمد در زندان های هرمزگان 
چشم انتظار یاری نیکوکاران هستند.

   بــه گزارش خبرنگار دریا ؛ مدیرکل زندان های هرمزگان گفت: بدهی این 
زندانیان بیش از 4۶5 میلیارد ریال اســت.مصطفی کیشانی افزود: از ابتدای 
امسال تاکنون نیز ۹2 زندانی جرائم غیر عمد با بدهی 5۸2 میلیارد ریال از 
زندان های اســتان آزاد شدند.وی گفت: نیکوکاران برای آزادی این زندانیان 
21۹ میلیارد ریال کمک کردند و 115 میلیارد ریال هم از شــکات تخفیف 
گرفته شــد.مدیرکل زندان های هرمزگان افزود: همه زندانیان دیه و جرائم 
 غیرعمد نیز با بدهی 500 میلیون ریال نیز با همکاری ســه جانبه سازمان
زندان ها، ستاد دیه و ســتاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( از زندان های 
هرمزگان آزاد شده اند.کیشــانی گفــت: مردم و خیران اســتان می توانند 
کمک های نقدی خود را برای آزادی زندانیان نیازمند به شــماره حســاب 

010۶1100۳100۷ نزد بانک ملی به نام ستاد دیه هرمزگان واریز کنند.

جزئیات تحلیل نهایی مطالعه واکسن »پاستوکووک« اعلام شد

اثربخشی ۹۵درصدی »پاستوکووک« در پیشگیری از کرونای شدید

 آگهی دعوت مجمع عمومی عادی و مجمع عمومی فوق العاده 
 شرکت صندوق حمایت از توسعه بخش کشاورزی شهرستان حاجی آباد

 )سهامی خاص(  ثبت شده به شماره: 574 شناسه ملی 14008833705
  به اطلاع کلیه صاحبان ســهام شرکت صندوق حمایت از توسعه بخش کشاورزی شهرستان 
 حاجی آباد )ســهامی خاص( می رســاند که جلســه مجامع عمومی عــادی و مجمع عمومی 
فوق العاده شرکت مذکور بترتیب راس ساعت 11 و 12 روز دوشنبه مورخ 1400/09/15 در محل 
سالن جلسات مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان حاجی آباد برگزار می گردد . بدینوسیله از کلیه 
سهامداران و نمایندگان قانونی صاحبان سهام دعوت بعمل می آید تا با در دست داشتن معرفینامه 
از تشــکل خود و افراد حقیقی با در دست داشتن کارت شناسایی معتبر در روز و ساعت مقرر در 

محل مذکور حضور بهم رسانند .
 الف : دستورات جلسه مجمع عمومی عادی ) راس ساعت 11 (

1( استماع گزارش هیئت مدیره شرکت در خصوص عملکرد شرکت 
2( ارائه گزارشی از پیگیری های انجام شده در خصوص مصوبات مجامع قبلي

 3( بررسی و تصویب اصلاحیه بودجه سال مالی منتهی به پایان آذر ماه سال 1400
4( بررسی و تصویب بودجه پیشنهادی هیئت مدیره شرکت برای سال مالی منتهی به پایان آذر ماه 

ماه سال 1401
 ه( انتخابات هیئت مدیره

ب : دستورات جلسه مجمع عمومی فوق العاده ) راس ساعت 12 (
1( اصلاح ماده 4 اساسنامه )اصلاح مبلغ سرمایه(

ضمناً گزارش اصلاحیه بودجه و بودجه پیشنهادی سال آینده جهت ارائه به سهامداران محترم در 
دفتر صندوق آماده میباشد .

 هیئت مدیره شرکت


